
 پاییز پیش رو، شرایط کاهش میزان بارش و گرمای بالاتر از معمول در استان اصفهان خواهیم  داشت  

فعلا منتظر هوای خنک نباشید!
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نمی شود که وزارت نیرو هروقت خواست برق 
و گاز صنایع را قطع کند! 

خسارت قطعی بدون برنامه برق به بخش 
کشاورزی و شهرک های صنعتی اصفهان

 روزی روزگاری فرش اصفهان 

   کاهش تعداد بافندگان ماهر، عدم آموزش مناسب برای 
  نسل  های  جدید و افزایش فشار  رقابتی از سوی چین و هند، 

 صنعت فرش را با چالش های مختلفی روبرو کرده است 

نیاز مبرم اصفهان به 
گروه خونی O منفی

کاهش ۵.۸ درصدی 
 تلفات حوادث کار 

در اصفهان
عملیات های عمرانی در مسجد کازرونی به مدت 

یک هفته متوقف می شود
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی           

دوشنبه  ۲۹ مرداد ۱۴۰۳
۱۴ صفر ۱۴۴۶

۱۹ آگوست  ۲۰۲۴
شماره ۴۱۵۸

۸ صفحه
سال چهاردهم

قیمت: ۵۰۰۰ تومان

مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

آگهی مزایده عمومی

مصطفی رحیمی- شهردار مباركه
م الف: 1772889

دستگاه مزایده گزار: شهرداری مبارکه

شهرداری مباركه در نظر دارد ملک زیر را از طریق مزایده عمومی به فروش رســاند. متقاضیان می توانند پس از نشر آگهی جهت شركت در مزایده به سامانه تدارکات 

الکترونیکی دولت "ستاد "مراجعه نمایند.

قیمت كل ریالمتراژ مترمربعپلاكکاربری
سپرده شركت در 

آدرسمزایده – ریال

مباركه – مجتمع صنعتی خیام57003/14105/047/100/0005/253/000/000طبق طرح مصوب

شرایط شركت در مزایده:
1- مبلغ و نوع تضمین شرکت در مزایده: ارائه ضمانتنامه بانكی یا واریز نقدی بابت سپرده شرکت در مزایده بحساب سیبای ۰۱۰۵۱۹۳۳۹۶۰۰۳ بنام شهرداری مبارکه 

2- شرکت کنندگان بایستی رعایت قانون منع مداخله کارکنان دولت در معاملات را نمایند.
3- مهلت دریافت اســناد: متقاضیان می توانند از تاریخ درج آگهی در روزنامه و سامانه تدارکات الکترونیک دولت "ســتاد" تا پایان وقت اداری روز سه شنبه مورخ 

1403/06/06 جهت دریافت اسناد مناقصه به سامانه تدارکات الکترونیک دولت مراجعه نمایند.
4- آخرین مهلت تسلیم پیشنهادها: مزایده گران  بایستی پیشنهادات خود را حداکثر تا پایان وقت اداری روز سه شنبه مورخ 1403/06/20 در سامانه ستاد بارگذاری 

نمایند.
5- زمان بازگشایی پیشنهادات: ساعت 13:35 روز  سه شنبه مورخ 1403/06/20 با حضور اعضای کمیسیون عالی معاملات در محل ساختمان شهرداری خواهد بود.

6- سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد و مدارك مزایده درج گردیده است.

نوبت اول

زاینده رود را دنبال کنید

zayanderoodonline.ir
zayanderoodonline.irzayanderoodonline.ir

نایب رئیس اتحادیه املاک 
مطرح کرد؛ رشد ۵۰ درصدی 

نرخ اجاره بها
خانه ای در دوردست، 

خیلی دوردست!

۳ هزار متقاضی 
فرزندخواندگی در 

اصفهان در صف هستند

 کاش همیشه این روحیه را داشتید
مهدی تاج چند مهدی تاج چند 
عذرخواهی به مردم و عذرخواهی به مردم و 
فوتبال بدهکار است؟فوتبال بدهکار است؟

میزان مصرف برق خانگی در استان اصفهان در دو هفته گذشته به بیش از 215 
میلیون و 740 هزار کیلو وات رسید.

به گزارش خبرگزاری صدا و ســیما، مرکز اصفهان؛ مدیرعامل شرکت توزیع برق 
اســتان اصفهان با بیان اینکه ماندگاری هوای گرم در هفته های گذشته موجب 
افزایش مصرف و تحمیل فشار زیاد روی شبکه ها و تاسیسات برق استان شده، 
گفت: میزان مصرف برق خانگی در اســتان در 2 هفته گذشته به 215 میلیون و 
742 هزار و 244 کیلو وات رســید، در حالیکه این میزان در مدت مشابه پارسال 

203 میلیون و ۸۹5 هزار و ۹۸4 کیلو وات بود.
محمد مرادی با اشــاره به اینکه در این مدت مصرف در تعرفه خانگی حدود 12 
میلیون کیلووات بیشــتر شــده ادامه داد: مجموع توان تولید نیروگاهی استان 
حدود 6 هزار مگاوات است که بصورت رینگ با شــبکه سراسری وظیفه تامین 

برق را بعهده دارد.
وی گفت: میانگین رشد مصرف برق در کشور در سال های گذشته زیر چهار درصد 
بود، اما این رقم در ســال جاری با توجه به گرمای بی سابقه هوا نسبت به سال 

گذشته، بیش از هشت درصد افزایش یافته است.
مدیرعامل شــرکت توزیع برق اصفهان گفت: تمام توان صنعت برق اســتان با 
صددرصد ظرفیت برای تامین برق پایدار در حال کار و فعالیت است و تقاضای ما از 

اصناف نیز این است که در زمان اوج مصرف از ساعت 13 تا 1۸ و 20 تا 23 از مصارف 
غیرضروری خودداری کنند.

مهندس مرادی با اشــاره به برنده شــدن یک میلیارد ریالی 4 مشترک خوش 
مصرف اســتان که مصرف برق خود را 15 درصد کاهش داده بودند، از مشترکان 
خانگی و تجاری خواست تا با پیوستن به پویش باانرژی و کاهش مصرف خود 
به میزان 15درصد، در قرعه کشی 300 دســتگاه خودرو و میلیارد ها تومان کمک 

هزینه شرکت کنند.
مرادی اضافه کرد: تمام توان این مجموعه وزارت نیرو برای حفظ پایدار شبکه است 
و سامانه 121 بصورت شبانه روزی آماده پاسخگویی به مشترکان برق است تا از 

بروز اختلال در هر نقطه از استان جلوگیری شود.
وی ادامه داد: شرکت توزیع برق استان اصفهان در زمینه راه اندازی نیروگاه های 

پنج 
کیلو واتی پشت بامی در کشور رتبه نخســت را دارد و حدود 36 مگاوات ظرفیت 
نیروگاه پشت بامی و خانگی در استان وجود ایجاد شده که بیشتر آنها زیر پوشش 

کمیته امداد، بهزیستی و مجموعه بسیج سازندگی هستند.
شرکت توزیع برق استان اصفهان 23 شهرستان را با طول حدود 20 هزار کیلومتر 
شبکه فشار متوسط و 22 هزار کیلومتر شبکه فشار ضعیف زیر پوشش خود دارد.

مدیرعامل شرکت توزیع برق استان اصفهان خبرداد

افزایش هشت درصدی مصرف برق در کشور
 

آگهی مناقصه عمومی یک مرحله ایشماره مناقصه مرجع
شرکت توزیع نیروی برق شهرستان اصفهان

شماره مناقصه در سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت )ستادیران(

۴۰۳۱۴۰۳۰۲۰۰۳۰۰۱۲۱۱۰۰۰۰۳۵

موضوع آگهی
مناقصه توسعه و نوسازی و  اصلاح وبهینه سازی شبکه توزیع برق   امور برق شهرستان ورزنه

آخرین مهلت بارگزاری اسناد و تحویل پاکت الفآخرین مهلت دریافت اسنادتاریخ توزیع دفترچه

۱۴۰۳/۰۵/۳۰۱۴۰۳/۰۶/۰۶۱۴۰۳/۰۶/۱7

نحوه پرداخت پیش پرداختمبلغ پیش پرداختطول مدت قرارداد )در صورت برنده شدن(

۰ ۱۰ماه

درصد تضمین حسن اجرای کارمبلغ تضمین شرکت در مناقصه )ریال(

۵درصد ۳,۰۵۰,۰۰۰,۰۰۰

حداکثر مدت بررسی پیشنهادها و ابلاغ به برندهتاریخ و ساعت بازگشایی اسناد ارزیابی کیفی

حداکثر سه ماه از تاریخ بازگشایی )و با  سه ماه قابلیت تمدید(۱۴۰۳/۰۶/۱۸

*محل دریافت اسناد مناقصه و محل تسلیم پیشنهادها، سامانه تدارکات الکترونیک دولت به آدرس setadiran.ir می باشد.
*پیشنهاددهندگان و یا نمایندگان آنها در تاریخ بازگشایی پاکات، مجاز  به حضور در کمیسیون مناقصه هستند.

*شرکت در مناقصه و دادن پیشنهاد به منزله قبول اختیارات و تکالیف دستگاه مناقصه گزار )موضوع ماده ۱۰ آیین نامه معاملات( می باشد.
آدرس ارسال اسناد فیزیکی )پاکت الف- ضمانت نامه(: اصفهان -جیلان آباد- مدیریت برق نواحی شرق اصفهان

*شماره تلفن واحد مناقصات: ۰۳۱۳۴۱۲۲۹۵۳   به شماره تماس )امور بازرگانی( ۰۳۱۳۴۱۲۲۹۵۳   به شماره تماس ۰۳۱۳۴۱۲۲۹۴۱ )امور فنی(



دوشنبه  ۲۹ مرداد ۱۴۰۳ / ۱۴ صفر ۱۴۴۶ / ۱۹ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۵۸

 رئیس اداره بهزیستی تیران و کرون:

نداشتن مهارت های زندگی مهم ترین عامل طلاق است
رئیس اداره بهزیســتی تیران و کرون گفت: عدم مهارت های زندگی از جمله تاب آوری مهم ترین 
عامل طلاق در این شهرستان است و اعتیاد به مواد مخدر، مسائل اجتماعی و اقتصادی در رتبه های 
بعدی قرار دارد. حمیدرضا خاکی در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: طلاق و اعتیاد به مواد مخدر از جمله 
آسیب های اجتماعی در تیران و کرون اســت که مداخلات اجتماعی و اقدامات پیشگیرانه در این 

حوزه ضرورت دارد و در کارگروه های تخصصی مورد بررسی قرار می گیرد.
وی افزود: بررســی پرونده های طلاق و اختلافات خانوادگی از عدم مهارت زندگی زوجین بوده که 
نسبت به برخورد با همدیگر و تاب آوری تحمل نداشته و دچار اختلاف می شوند و در موقع مشکل قادر 
به رفع آن نیستند. رئیس اداره بهزیستی تیران و کرون اضافه کرد: آموزش های پیش از ازدواج، بعد 
از عقد و حین زندگی پیش بینی شده که سازمان های ورزش و جوانان، بهزیستی و شبکه بهداشت و 

درمان از این آموزش ها برگزار می کنند ولی استقبال چندانی از این کلاس ها نمی شود.
خاکی، عدم شناخت و عدم درک صحیح از ضرورت فراگیری مهارت های زندگی را عامل بی توجهی 

به این چنین آموزش هایی بیان کرد که باید به ضرورت چنین دانش و توانمندی پرداخته شود.
وی از مســئولان آموزش و پرورش، شــهرداری ها، دهیاری ها و رســانه ها خواســت تا آموزش 
مفاهیم های اجتماعی را جدی گرفته و در این مســیر با همکاری مشترک مهارت آموزی در حوزه 

مدیریت فردی و رفتارهای عمومی برای مردم انجام گیرد.
رئیس اداره بهزیستی تیران و کرون با بیان اینکه اعتیاد به مواد مخدر یکی از آسیب های اجتماعی 
دارای فراوانی بالا گزارش شده، خاطرنشان کرد: همین موضوع بر طلاق زوجین و گرفتاری خانواده ها 

تأثیر گذاشته که عدم وجود کمپ ترک اعتیاد در منطقه یک چالش در این حوزه است.
خاکی یادآور شد: مراکز ترک اعتیاد قبلی با حکم مقامات قضایی تعطیل شده و امکان راه اندازی ۲ 
کمپ جدید وجود دارد که فرآیند اداری تأسیس یک باب از این نهاد در حال انجام بوده که به زودی 
افتتاح خواهد شد. وی آموزش و توانمندسازی را مقوله ضروری برای پیشگیری از اعتیاد به مواد 
مخدر دانســت و تصریح کرد: در این خصوص هم نیاز به آموزش خانواده ها، جوانان و نوجوانان و 

تأمین زیرساخت های نشاط آور برای نسل جدید است.
رئیس اداره بهزیستی تیران و کرون ادامه داد: محدودیت امکانات تفریحی و فراغتی و همچنین 
عدم ارائه خدمات برای رفع اختلال روانی باعث شــده که افراد و خصوصــاً جوانان برای جبران و 

آرامش روانی روی به مصرف سیگار و مواد مخدر بیاورند.
خاکی با بیان اینکه کودک آزادی و انگیزه برای خودکشــی در بین آمارهای آسیب های اجتماعی 
دیده می شود، افزود: توانمندسازی جامعه و مهارت آموزی در کاهش آمار این موضوع مهم بوده و 

بر ارتقاء کیفیت زندگی اثر می گذارد.

اصفهان قهرمان فوتسال زنان کارگری کشور در نطنز شد
رئیس اداره تعاون نطنز، گفت: تیم فوتسال نطنز با پیروزی مقابل فرهنگیان جنوب بهبهان قهرمان 
اولین دوره مســابقات فوتسال کارگری کشــور در نطنز شد. ســیدمحمد طباطبایی در گفت وگو با 
خبرنگار تسنیم در نطنز، اظهار داشت: اولین دوره مسابقات قهرمانی فوتسال کارگری بانوان کشوری 
با همکاری فدراسیون ورزش کارگری، هیأت ورزش کارگری اســتان اصفهان و اداره تعاون و کار و 
رفاه اجتماعی شهرستان نطنز در سالن ورزشی کارگران نطنز برگزار شد. وی در بیان جزئیات اولین 
مسابقات فوتسال بانوان کارگری کشور در شهرستان نطنز افزود: این مسابقات ویژه همسر و فرزندان 
خانواده کارگری بود و هشت تیم از استان های اصفهان با دو تیم، فارس، خوزستان با دو تیم، کرمان 
و لرستان در این دوره از مسابقات شرکت کردند. طباطبایی گفت: در دیدار پایانی تیم فوتسال بانوان 
کارگران اصفهان با نتیجه ســه بر یک از ســد تیم فرهنگیان جنوب بهبهان گذشت و قهرمان اولین 
دوره این مسابقات شد و در این دوره از مسابقات تیم بهمن بهبهان خوزستان مقام سوم کسب کرد.

رئیس اداره آب منطقه ای اردستان:

سرعت اُفت آب های زیرزمینی اردستان کاهش یافت

رئیس اداره آب منطقه ای شهرستان اردستان گفت: با مجموعه اقدامات 
صوت گرفته، اُفت آب زیرزمینی در شهرستان اردستان از یک متر و ۱۰ 

سانتی متر اُفت سالانه، به ۸۲ سانتی متر کاهش پیدا کرده است.
بهنام هوایی در گفت وگو با ایسنا با بیان این مطلب گفت: یکی از دلایل 
همین مقدار افت آب های زیرزمینی را چاه های آب دستگاه های دولتی 
عنوان و خاطرنشــان کرد: بعضی ادارات دولتی شاید ۶۰ حلقه چاه آب 
دارند ولی توان اداره آب منطقه برای بررسی و مسدود کردن آنها کافی 

نیست و نمی توانیم برخورد مؤثری در این خصوص داشته باشیم.
رئیس اداره آب منطقه ای اردستان با بیان اینکه حدود ۲۳۰ حلقه چاه  
کشاورزی شهرستان اردســتان مجهز به کنتورهای هوشمند هستند، 
گفــت: همچنین ۹۵ درصــد از چاه هــای صنعتی این شهرســتان به 
کنتورهای هوشــمند مجهز شــدند و پنج درصد باقی مانده متروکه و 

غیرفعال هستند.
وی اظهار کرد: یکــی از اقدامات مؤثر شــرکت آب منطقه ای اصفهان، 
راه اندازی شماره تلفن ۳۸۴۸ اســت که با هدف دریافت گزارش های 

مردمی در استان اصفهان راه اندازی شده است.
وی افزود: مردم می توانند در سراســر اســتان از طریق این سامانه در 
تمام طول شبانه روز تماس بگیرند و به صورت محرمانه گزارش تخلفات 
از قبیل حفاری، لایروبی و کف شــکنی غیرمجاز چــاه، بهره برداری از 

چاه های فاقد پروانه را مطرح کنند.
رئیس اداره آب منطقه ای اردستان با بیان اینکه با بررسی های صورت 
گرفته ۷۹ نقطه حادثه خیر به لحاظ ســیل در شهرســتان اردســتان 
شناسایی شده است، گفت: برای ایمن سازی این نقاط حادثه خیز ۵۹ 

میلیارد تومان اعتبار نیاز اســت ولی با توجه به بودجه  کمی که از تملک 
دارایی برای ایمن سازی و مطالعات این موارد اختصاص داده می شود، 

بازسازی و رفع خطرهای احتمالی آن ها حدود ۱۰۰ سال زمان می برد.
 امسال ۱۵ حلقه چاه آب مسدود شد

هوایی تصریح کرد: اداره آب منطقه ای اردستان در ادامه وظایف ذاتی 
خود امسال تاکنون ۱۵ حلقه چاه غیرمجاز از جمله چاه های کارخانه های 
فولاد آریا و ساوجی را مسدود کرده است. اکنون حکم پرکردن چندین 
حلقه چاه از جمله چاه اداره آب و فاضــلاب که روی قنات دوطبقه قرار 
دارد را دریافت کردیم و به محض کاهش تنش آبی نســبت به مسدود 

کردن آنها اقدام می شود.
وی متولی هر آبی که روی زمیــن یا زیرزمین وجــود دارد را اداره آب 
منطقه ای عنوان و تصریح کرد: مجوز ســه درصد از آب های شهرستان 
برای مصرف ۴۵ هزار نفر جمعیت منطقه برای اداره آب و فاضلاب صادر 
شده و این در صورتی است که بسیاری از روستاهای شهرستان با کمبود 
آب مواجه هستند و اداره آب و فاضلاب موظف است تا آب آن مناطق را 

با توجه به این سهمیه تأمین کند.
رئیس اداره آب منطقه ای اردستان با اشاره به وضعیت فرونشست زمین 
در شهرستان اردســتان، تصریح کرد: اداره آب منطقه ای متولی صدور 
اخطار، گزارش ها و هشدارهای لازم به ادارات متولی است. در خصوص 
وضعیت فرونشست گزارشات متعددی مبنی بر وجود قنات های متعدد 
متروکه و بی صاحب در نقاط مختلف شهری و روستایی ارائه کردیم که 
در صورت ساخت و ساز موجب فرونشست ساختمان ها می شود ولی 

در بسیاری از آنها اعتنایی نشده است.

فرماندار شهرستان بویین ومیاندشت گفت: از ابتدای 
سال جاری تاکنون، بالغ بر پنج میلیارد تومان اعتبار 
برای طرح های کارفرمایی و اشتغال زایی اختصاص 
یافته اســت. رضاعلــی معصومــی در گفت وگو با 
خبرنگار ایمنا با اشاره به عملکرد بهزیستی و کمیته 
امداد بویین میاندشــت در حوزه اشتغال و تأمین 
مسکن محرومین شهرســتان، اظهار کرد: با توجه 
به محروم بودن شهرستان بویین میاندشت، توجه 
به ایجاد اشــتغال و احداث مســکن محرومان از 
اولویت های اصلی اداره بهزیســتی و کمیته امداد 

شهرستان بویین ومیاندشت است. 
وی افزود: از سال ۱۴۰۰ تاکنون، بهزیستی شهرستان 

در مجموع بالغ بر ۲۳ میلیارد تومان تسهیلات برای 
ایجاد ۲۱۰ مورد شغل پرداخت کرده است. 

فرماندار شهرســتان بویین ومیاندشــت ادامه داد: 
در راســتای تأمین کمک هزینه مسکن مددجویان 
بهزیستی شهرســتان، حدود ســه میلیارد تومان 
تسهیلات در قالب ودیعه بلاعوض مسکن، پرداخت 
کمک هزینه بلاعوض ســاخت مســکن، اعطای 
تسهیلات ودیعه مســکن و کمک به انشعاب آب، 
برق و گاز مســکن محرومین شهرستان پرداخت 

شده است. 
معصومــی اضافه کــرد: کمیته امداد شهرســتان 
در راستای ایجاد اشــتغال از ســال ۱۴۰۱ تاکنون، 

مبلغی بالغ بر ۳.۸ میلیارد تومان تسهیلات اشتغال 
پرداخــت کرده که بــه تفکیک ۱۲۲ مــورد در حوزه 
دامداری، ۳۶ مورد در حوزه قالیبافی و ۳۰۴ مورد در 
حوزه خدمات و صنعت پرداخت است. وی با اشاره 
به اینکه سال ۱۴۰۲ شش میلیارد تومان اعتبار برای 
۴۵۷ مورد اشتغال پرداخت شده است، گفت: این 
میزان اعتبار به تفکیک ۱۱۱ مورد در بخش کشاورزی، 
۳۲ مورد قالیبافی و ۳۱۴ مورد برای بخش خدمات 

و صنعت اختصاص یافته است. 

فرماندار بویین ومیاندشت خبر داد

اختصاص ۵ میلیارد تومان برای طرح های کارفرمایی و 
اشتغال زایی شهرستان

رئیس دامپزشکی کاشان با بیان اینکه شیر فله ای به هیچ عنوان مورد تایید دامپزشکی نیســت، گفت: شیر پاستوریزه شده باید جایگزین شیر فله ای شود. به 
گزارش خبرگزاری تسنیم از کاشان، سیامک رضوان در جمع خبرنگاران، اظهار داشت: با توجه به افزایش مصرف لبنیات و فراورده های لبنی غیر پاستوریزه، احتمال 
افزایش ابتلا به بیماری تب مالت زیاد است که شهروندان باید مراقبت های لازم را داشته باشند. وی در تشریح بیماری تب مالت خاطرنشان کرد: تب مالت یا 
بروسلوز یک بیماری مشترک بین انسان و دام است که در تمام فصول سال وجود دارد اما در فصل بهار و پاییز، به دلیل زایش و شیردهی دام ها، مخاطرات انسانی 
آن بیشتر می شود. رئیس دامپزشکی کاشان راههای انتقال این بیماری را از طریق ذبح دام خارج از کشتارگاه، تماس مستقیم با خون، اسپرم یا جنین حیوانات 
آلوده و ترشحات زایمانی عنوان کرد و افزود: مهمترین راه  انتقال بیماری استفاده از محصولات خام لبنی غیر پاستوریزه است چرا که ممکن است میکروب آن در 
شیر حیوانات آلوده، بستنی، کره و پنیرهای غیرپاستوریزه وجود داشته باشد و با مصرف این محصولات به انسان منتقل شود. رضوان با بیان اینکه شیر فله ای 
به هیچ عنوان مورد تایید دامپزشکی نیست، افزود: شیر پاستوریزه شده باید جایگزین شــیر فله ای فاقد هویت و خارج از نظارت های بهداشتی در سبد غذایی 
خانوار شود. رضوان تاکید کرد: اقدامات کنترلی برای پیشگیری از بروز تب مالت نظیر واکسیناسیون دام ها، تست سرمی بروسلوز، کشتار دام های مبتلا به تب 

مالت در کشتارگاه دام، پایش از طریق آزمایش شیر، آموزش دامداران و اقدامات کنترلی و بهداشتی در دامداری های سنتی و صنعتی در حال انجام است.

خبر روزشیر فله ای مورد تایید دامپزشکی کاشان نیست

عکس خبر

 توقیف موتورسیکلت 
قاچاق ۷ میلیادردی در 

شاهین شهر 
 فرمانده انتظامی شهرســتان شاهین 
شهر از توقیف یک دستگاه موتورسیکلت 
غیر مجــاز قاچاق بــه ارزش ۷ میلیارد 
ریال در عملیات مأمــوران انتظامی این 

فرماندهی خبر داد.

رئیس بنیاد مسکن اردستان خبر داد؛

وام ۵۵۰ یا ۳۵۰ میلیون تومانی برای متقاضیان مسکن ملی
رئیس بنیاد مسکن شهرستان اردستان گفت: متقاضیانی که زمین نهضت ملی را در شهرهای زیر ۲۵ 
هزار نفر دریافت می کنند می توانند تسهیلات اختیاریِ ۵۵۰ میلیون یا ۳۵۰ میلیون تومانی دریافت 
کنند. محمدعلی نریمانی در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: بنیاد مسکن انقلاب اسلامی اردستان در 
۴۲ سال گذشته تأسیس خود حدود ۴۸۰ هکتار زمین ملی را الحاق کرده در صورتی که در یک سال 
گذشته حدود ۱۷۰ هکتار زمین به محدوده روستاهای شهرستان در قالب طرح نهضت ملی مسکن 
الحاق کردیم. وی افزود: در حال حاضر برای ۲۹ روستای شهرســتان حدود ۳۰۰۰ قطعه زمین در 
سامانه نهضت ملی ثبت شده است که با هماهنگی بخشداری های شهرستان و بر اساس اولویت، 

بعد از آنکه مشکل واگذاری این تعداد زمین برطرف شد به متقاضیان واگذار می شود.
رئیس بنیاد مسکن اردستان با بیان اینکه اجرای طرح نهضت ملی مسکن در شهرهای زیر ۲۵ هزار 
نفر مانند اردستان، زواره و مهاباد از وظایف بنیاد مسکن است، گفت: مقدمات الحاق ۱۷ هکتار زمین 
در شهر زواره صورت گرفته و منتظر ابلاغ کمیسیون مربوطه هستیم و در شهر مهاباد نیز ۱۸۸ پلاک 

زمین قبلی بنیاد مسکن واگذار شده است.
نریمانی درباره الحاق ۳۹ هکتار زمین در شهر اردســتان گفت: این مقدار زمین مصوب شده ولی 
یکسری اصلاحیه و مشکلاتی دارد که طراحی را سخت تر کرده است، ولی به دنبال رفع آنها هستیم 

و پیش بینی می شود در مهرماه سال جاری قرعه کشی واگذاری آنها انجام شود.
وی بیان کرد: متقاضیانی که زمین نهضت ملی را در شــهرها دریافت می کنند می توانند تسهیلات 
اختیاریِ ۵۵۰ میلیون تومانی با کارمزد ۱۸ تا ۲۳ درصد و با توجه به اینکه مشمول قانون شهرهای 
زیر ۲۵ هزار نفر می شوند تسهیلات روستایی ۳۵۰ میلیون تومانی با کارمزد پنج درصد دریافت کنند.
رئیس بنیاد مسکن اردستان با اشــاره به اینکه در شهرستان اردستان ۶۱ روستای بالای ۲۰ خانوار 
وجود دارد که همگی دارای طرح هادی هستند و ۴۶ روستای زیر ۲۰ خانوار وجود دارد که برای آنها 
طرح هادی و تعیین محدوده تهیه شده است، گفت: مطالعات بازنگری طرح هادی ۱۵ روستا انجام 

شده و از این رو اردستان رتبه دوم را در بین شهرستان های استان به خود اختصاص داده است.
نریمانی یکی از مشکلات بنیاد مسکن را تخلفات ساخت و ساز مســکن در روستاها عنوان کرد و 
گفت: تاکنون ۶۱ پرونده تخلف ساختمانی شامل ســاخت خارج از محدوده، مجوز ساخت بدون 
استعلام و ســاخت بدون رعایت نکات اصولی و... در روستاهای شهرستان ثبت کردیم و این افراد 

مشمول جریمه های سنگین شدند.

واحد کاشت مو غیرمجاز در کاشان پلمب شد
فرمانده انتظامی شهرستان کاشان از پلمب یک واحد غیرمجاز کاشت مو در کاشان خبر داد .

سرهنگ ایرج کاکاوند در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در کاشان، از پلمپ یک واحد صنفی کاشت مو 
غیرمجاز در شهرستان کاشان خبر داد و اظهار داشت: این پلمب توسط مأموران اداره نظارت براماکن 
عمومی فرماندهی انتظامی شهرستان کاشان انجام شد. وی ضمن اشاره به همکاری معاونت درمان 
دانشگاه علوم پزشکی کاشان در اقدام صورت گرفته افزود: پلمب این واحد متخلف در راستای کنترل 
و نظارت بر واحدهای تحت پوشش دانشگاه علوم پزشکی کاشان انجام شده است. فرمانده انتظامی 
شهرستان کاشان در بیان جزئیات تخلف صورت گرفته خاطرنشان کرد: این واحد صنفی کاشت مو 
بدون هیچگونه مجوزی اقدام به فعالیت در سطح شهر کاشان می کرد که به علت عدم رعایت ضوابط 
و الزامات قانونی و دخالت در امورات پزشــکی و درمانی پلمب شد. وی با بیان اینکه پلمب صورت 
گرفته با هماهنگی مقام قضایی صورت گرفت، گفت: متصدی واحد مذکور با تشکیل پرونده قضایی 
به دادسرا معرفی شد تا برابر قانون با متخلف صورت گرفته برخورد قضایی و قانونی صورت پذیرد. 
سرهنگ کاکاوند با بیان اینکه هر واحد صنفی ملزم به رعایت قوانین و اخذ مجوز قانونی از مراجع 
مربوطه است، تصریح کرد: در صورتی که هر واحد صنفی خلاف مقررات صنفی عمل کند، برابر قانون 

با او برخورد شده و در این زمینه مر قانون رعایت می شود.

با مسئولان

 نماینده مردم نجف آباد در مجلس:

امسال چک الکترونیک 
جایگزین چک های کاغذی 

می شود
نماینده مــردم نجف آباد و تیــران و کرون در 
مجلس، گفت:  امسال چک کاغذی در کشور 
جمــع آوری و از دور خارج شــده و چک های 
الکترونیک جایگزین آن خواهد شد. ابوالفضل 
ابوترابی در گفت وگو با ایســنا با اشاره به روند 
تحول در نظام چک کشــور و اجرای فازهای 
بعــدی قوانین آن اظهــار کرد: پایــان صدور 
چک کاغذی و الکترونیکی شــدن آن یکی از 
اقداماتی است که امسال انجام و پیش بینی 
می شود که چک های کاغذی تا پایان سال از 

دور خارج شوند.
 وی افزود: هر فرد بر اســاس امتیاز و شرایط 
اقتصادی، اجتماعــی و شــهروندی قادر به 
میزان صدور چک خواهــد بود و در چک های 
الکترونیکی پس از پایان ســقف آن، امکان 

صدور برگ جدید نخواهد بود. 
این نماینده مجلس شــورای اسلامی با بیان 
اینکه رفتار اجتماعی افراد مثل خوش حسابی، 
پرداخت هزینه های انرژی، کاهش تخلفات 
رانندگــی و رفتارهای صحیح فــرد در جامعه 
درجه بندی خواهد شد، خاطرنشان کرد: این 
اتفاق در بهره منــدی از فرصت های اجتماعی 
مثل دریافت دســته چک و معاملات بزرگ 

اقتصادی نقش دارد.
 نماینده مردم نجف آباد در مجلس ادامه داد: 
رفتار اجتماعی مردم درجه بندی و بر اســاس 
رنگ بندی از ظرفیت هــای مختلف بهره مند 
می شوند و در چنین شــرایطی افراد قانونمند 
از فرصت هــای بیشــتری در جامعه بهره مند 

خواهند شد. 
وی با اشاره به قانون چک و دستاوردهای آن 
افزود: معضل چک های برگشــتی در کشور 
کاهش یافته و اجرای این قانون منجر به اعتبار 
بخشی به چک شــده و با اجرای گام سوم آن 
و بهره گیری از هوش مصنوعی در رســیدگی 
به چک های برگشتی شــاهد کاهش بخش 

زیادی از پرونده های قضایی خواهیم بود. 

اخبار

استان

 رئیس اداره فرهنگ و ارشاد تیران و کرون:

زمینه فعالیت نسل جدید در 
مساجد فراهم شود

رئیس اداره فرهنگ و ارشــاد تیران و کرون با بیان اینکه 
باید زمینه فعالیت نســل جدید در مســاجد فراهم شود 
گفت: به روزرسانی فعالیت های مساجد، ایجاد جذابیت 
در برنامه های کانون ها و استفاده از نوجوانان و جوانان در 
مدیریت مراکز دینی و نهادهای فرهنگی، علاوه بر نوآوری 
به جذب افراد کمک می کند. به گزارش خبرگزاری ایمنا از 
اصفهان، علی معینی در جلسه شورای فرهنگ عمومی در 
محل آســتان مقدس امامزاده احمد )ع( تیران با اشاره 
به روز جهانی بشردوســتی، اظهار کرد: همایش حامیان 
کودکان غزه همزمان با این مناسبت در موکب های اربعین 
تیران و کرون برگزار می شــود. وی افزود: این همایش با 
محوریت کودکان و خانواده ها برگزار خواهد شد و غرفه های 
کودکان نیز برپا و خدمات مشــاوره و بازی ارائه شــده و 
جریان فرهنگی صورت می گیــرد. رئیس اداره فرهنگ و 
ارشــاد تیران و کرون با بیان اینکه جریان سازی فرهنگی 
برای حمایت از مظلومان عالم باید در کشور صورت گیرد، 
تصریح کرد: این اقدامات ویــژه کودکان در تقویت روحیه 
استکبارستیزی مؤثر و اثرگذار بوده و این فرهنگ را نهادینه 
می کند. معینی ادامه داد: مسابقه نقاشی، تولید محتوای 
در فضای مجازی، تبلیغات محلی و فعالیت رسانه ای برای 
حمایت از مظلومان عالم به ویژه کودکان در این شهرستان 
انجام می شود که در قالب پویش و جریان سازی فرهنگی 
خواهد بود. وی با اشــاره به فعالیت کانون های فرهنگی 
و هنری مســاجد، تاکید کرد: این مراکز جریان ســازی 
فرهنگی داشته اند و در فصل تابستان طرح مسجد، کانون 
نشاط در تعدادی از این مراکز با هدف غنی سازی اوقات 
فراغت اجرا شــد. رئیس اداره فرهنگ و ارشــاد تیران و 
کرون گفت: حمایت از این مراکز فرهنگی و هنری امکان 
توسعه خدمات را فراهم کرده اســت و با اولویت بخشی 
به نوجوانان، اعضای جدید عضو شــده و نســل جدید به 
فعالیت در این مراکز ترغیب می شوند. معینی با بیان اینکه 
باید زمینه فعالیت نسل جدید در مســاجد فراهم شود، 
گفت: به روزرسانی فعالیت های مساجد، ایجاد جذابیت 
در برنامه های کانون ها و استفاده از نوجوانان و جوانان در 
مدیریت مراکز دینی و نهادهای فرهنگی علاوه بر نوآوری 

به جذب افراد کمک می کند.



نایبرئیساتحادیهاملاکمطرحکرد؛رشد۵۰درصدینرخاجارهبها

خانه ای در دوردست، خیلی دوردست!
نایبرئیساتحادیهاملاکبااشــارهبهاینکهمیانگیننرخاجارهبهادرتهــرانبیشاز۵۰درصد
افزایشداشتهاســت،گفت:باتوجهبهرشدقیمتهادربازارمسکن،مســتأجراندیگربهخرید

خانهفکرنمیکنند.
بهگزارشایراسین،نایبرئیساتحادیهاملاکبابیاناینکهمیانگیننرخاجارهبهادراستانتهران
بیشاز۵۰درصدافزایشداشتهاست،گفت:هماکنونرکودتورمیدربازاراجارهبها،خریدوفروش
مسکنحاکماست؛البتهرکوددربازارهایموازیدیگرنیزوجودداردامابهطورکلیخریداریدر

بازارخریدوفروشمسکننیست.
داوودبیگینژاددرادامهتاکیدکرد:اقداماتیکهدرموازاتمشاوراناملاکصورتگرفته،تمرکزاین
صنفرابرایهدفاصلیآنهاکهانعقادقراردادوایجادبازارمناسببرایجذبسرمایهمشتریان
بازارمسکناست،تحتشعاعقراردادهوازسویدیگرافزایش۲۵درصدینرخاجارهبهادرتهران

یکقانوندستوریاستوالگویمناسببرایقیمتگذاریدرحالحاضروجودندارد.
نایبرئیساتحادیهاملاکافزود:باتوجهبهمواردذکرشده،مانندسنواتگذشتهدربازارمسکن
برایخانهدارشدنمســتأجرانگامیبرداشــتهنمیشــودزیرانرخگذاریهافراترازتوانمالی
مستأجراناست؛بهعبارتدیگرقدرتخریدملکتوسطعموممستأجرانکاهشپیداکردهوبه

همیندلیلبازارخریدمسکندررکودقرارگرفته،زیرامشترینیست.
ویتصریحکرد:مستأجرانبهعلتکاهشتوانقدرتمالیازمنطقهایکهسکونتدارندبهمناطق
پایینشهردرحالنقلمکانهستند؛بههرمقداریکهدرقیمتمسکنتفاوتایجادشود،تأثیر
چشمگیریدرتعدادقراردادهایمعاملهشــده،نخواهدداشت،زیراقدرتخریدودرآمدخالص
مردمنسبتبهسالهایقبلکاهشمحسوسییافتهوعدهزیادیازمستأجرانازبازارخریدبه
بازاررهنواجارهمسکنکوچکردهاند.بیگینژادتاکیدکرد:رشدنرخاجارهبهاباتوانمالیمستأجران
همسونیستوباتوجهبهرشدقیمتهادربازارخریدوفروش،مستأجراندیگربهخریدخانهفکر
نمیکنند،زیراباتوانآنهافاصلهزیادیدارد؛بهطورمثالهماکنونپولرهنبرخیازآپارتمانهای

تهرانمطابققیمتخریدچندسالگذشتههمانواحدمسکونیاست.
ویخاطرنشانکرد:باتوجهبهشــرایطفعلیبازارمسکن،مســتأجرانبایدازسرمایهگذاریدر
بازارهایدیگرخودداریکنندتابتوانندسرپناهشــانراتأمینکنند؛البتهناگفتهنماندکهبهعلت
قیمتبالایخریدخانه،بهطــورکلیدرخانوادههادیگرصحبــتوبرنامهریزیازخریدخانهدر

میاننیست.

کاهش قیمت طلا و سکه همزمان با آغاز ثبت نام  خودرو
انتظاربرایافزایشقیمتسکهوطلادرمیانفعالانبازارکاهشیافتهاست،ضمناینکهبازاریان
عقیدهدارندنوساناتقیمتطلادرماهصفرکمترمیشود.گزارشهایمیدانینشانمیدهدهفته
گذشتهعرضهسکهوطلاازسویســرمایهگذارانخردبرایثبتنامدرطرحپیشفروشخودرو

افزایشیافتهاست.
بهگزارشخبرنگارایراسین،سایتفروشخودروسازانداخلیبعدازبازهزمانیبیشاز۱سال،در
هفتهگذشتهبازشدوهمزمانبااعلامخبرثبتنامخودرو،قیمتطلاوسکهدربازارداخلیبرمدار
نزولقرارگرفت.بررسیهایمیدانیوگفتوگوبافعالانبازارطلانشانمیدهدتعدادفروشندگان
خرددربازارداخلیطیهفتهجاریافزایشچشــمگیریداشــت.چندطلافروشدربازارهنر
اصفهانمدعیبودندسرمایهگذارانخردباهدفثبتنامخودروبزرگترینفروشندگانبازاربودند
وهمینمسئلهباکاهشقیمتسکههمراهشد.دربازههایزمانیقبلینیزهمزمانباطرحهای

پیشفروشخودروعرضهدربازارطلاافزایشپیدامیکرد.
فعالانبازارطلاازارائهپیشبینیبرایبازارخودداریمیکنندوعقیدهدارنداکنونمتغیرهایزیادی

برقیمتسکهوطلااثرگذاراست.

کاهش تعداد بافندگان ماهر، عدم آموزش مناسب برای نسل  های جدید و افزایش فشار 
رقابتی از سوی چین و هند، صنعت فرش را با چالش های مختلفی روبرو کرده است

روزی روزگاری فرش اصفهان

محمدی؛کارشناسصنعتفرشگفت:صنعتفرشاصفهانباایجاد
اشــتغالبرایحدود۱۰۰هزارنفر،ازبافندگانتافروشندگانوطراحان،
تأثیرزیادیبراقتصادمحلیوملیدارد.علیرضامحمدیدرگفتوگوبا
خبرنگاربازار،بابیاناینکهاصفهانازدیربازبهخاطربافتوطراحیهای
بینظیرفرشهایششناختهشدهاســت،اظهارکرد:اینهنر،دردوره
هایمختلف،باتغییراتونوآوریهاییهمراهبودهکهبهغنایفرهنگی
آنافزودهاست.ویافزود:درقرنهای۱۶و۱۷میلادی،دورانصفویهبه
عنواندورانطلاییصنعتفرشاصفهانشناختهمیشود؛شاهعباس
اول،باحمایتهایفراوان،اصفهانرابهمرکزتولیدفرشهایهنریو
باکیفیتتبدیلکرد.کارشناسصنعتفرشبااشارهبهاینکهفرشهای
دورانصفویهباطراحیهایپیچیدهوزیبایخود،نهتنهادربازارداخلی،
بلکهدرسطحجهانینیزشهرتپیداکردند،تاکیدکرد:دردورانقاجاریه،
صنعتفرشاصفهانهمچنانرونقداشــتاماتغییراتاجتماعیو

سیاسیبرروندتولیدوصادراتتأثیرگذاشت.
ویادامهداد:هماکنوننیزصنعتفرشاصفهانبااینسبقهتاریخی
باایجاداشــتغالبرایحدود۱۰۰هزارنفر،ازبافندگانتافروشندگانو

طراحان،تأثیرزیادیبراقتصادمحلیوملیدارد.

چالش های اساسی صنعت فرش در اصفهان
اینکارشــناساقتصادیبااشــارهبهاینکهباوجوداهمیتوجایگاه
برجستهفرشاصفهان،اینصنعتباچالشهاییروبرواست،تاکید

کرد:رقبایجدیدازکشورهایدیگر،بهویژهچینوهند،فشاررقابتیرا
افزایشدادهاندوهزینههایبالایمواداولیهونیرویکار،برسودآوری
تأثیرگذاشتهاست.محمدیکاهشتعدادبافندگانماهروعدمآموزش
مناسببراینســلهایجدید،یکیازچالشهایعمدهاینصنعت
دانستوگفت:فرشاصفهان،باتاریخچهایغنیوفرهنگیارزشمند،

همچنانیکیازبخشهایمهمهنروصنعتایراناست.

ضرورت حفظ جایگاه اقتصاد ملی و جهانی صنعت فرش
ویتاکیدکرد:باتوجهبــهچالشهاوفرصتهــایموجود،توجهبه
نوآوری،بازاریابی،حمایــتازتولیدکنندگانوآمــوزشنیرویکارمی
تواندبهتقویتاینصنعتوحفظجایــگاهآندراقتصادملیوجهانی

کمککند.
اینکارشناساقتصادیبابیاناینکهاســتفادهازفناوریهایجدیدو
طراحیهایمدرنمیتواندبهافزایشرقابتپذیریکمککند،گفت:
همچنینایجادبرنامههایحمایتیبرایکاهشهزینههاوبهبودکیفیت

تولید،ضروریاست.

سرمایه  گذاری در آموزش و ارتقاء مهارت  های نیروی کار
ویگفت:سرمایهگذاریدرآموزشوارتقایمهارتهاینیرویکارمی
تواندبهحفظهنربافندگیکمککند؛شناساییبازارهایجدیدواستفاده
ازاستراتژیهایبازاریابیمدرنمیتواندبهافزایشصادراتکمککند.

رئیساتاقبازرگانیایراندرپانزدهمیننشستهیأتنمایندگاناتاقبازرگانی
ایران،ضمنآرزویموفقیتبرایکابینهدولتچهاردهم،برمشــورتمسئولان
اقتصادیوکابینهدولتبابخشخصوصیدربارهناترازیهایانرژیوتحمیل
خساراتفراوانیکهدرپیقطعیهابرایفعالانتولیدیایجادمیشودتاکیدکرد
کهوزارتنیروموظفاســتکهبرایجبرانخساراتراهکارارائهکند.بهگزارش
ایسنا،پانزدهمیننشستازدوردهمهیاتنمایندگاناتاقبازرگانیایرانباحضور
نمایندگاناتاقهایسراسرکشوروتشــکلهایاقتصادی،همزمانبابرگزاری
جلساتبررسیوزاریپیشنهادیدولتدرمجلسبرگزارشدتامطالباتبخش

خصوصیازدولتجدیدنیزمطرحشود.

عملکرد سازمان تأمین اجتماعی قانونی نیست
درنطقپیشازدستوراینجلســه،عمادمردانی-عضوهیاتنمایندگاناتاق
ایرانوعضواتاقبازرگانیاســتانمرکزی-ضمناشارهبهاینکهحوزهصنعت،
تولیدواشــتغالبادومانعبزرگبرســرراهخودروبروســت،اظهارکرد:مانع
اولتحریمهاســتکهازســویبیگانگاناســتوبحثامروزودیروزنیست؛
آنچهکهبیــشازتحریمهایداخل،فعــالانرادچارتــرسونگرانیمیکند،
خودتحریمیهایداخلیاستکهبیشازتحریمهایخارجی،مقابلتولیدقرار
دارد.ویتصریحکرد:متاسفانهسازمانتامیناجتماعیازکارفرمایانخوددل
بردیدهوتصمیمگرفتهتاتمامکسریهایخودراباحسابرسیازشرکتهاتامین
کند؛اینرفتارغیرقانونی،غیرشــرعیوناعادلانهایاستکهپیشگرفتهشده
است.بنابراینبخشخصوصینســبتبهاقدامات،مقرراتوبخشنامههای
ســازمانتأمیناجتماعیانتقاددارد.اینفعالاقتصادیادامهداد:روشهای
سازمانتامیناجتماعیبرایتامینمنابعبایستیحتماًموردبازنگریقرارگیرد؛
هیچشواهدومســتنداتقانونیبرایاینموضوعوجودندارند؛ماازتحریمها
نمیترسیمبلکهاینخودتحریمیهایداخلاستکهواهمهداریم؛بهجرئت
میتوانگفتکهباادامهاینروند،هیچصنعتگریجانسالمبهدرنخواهدبردو
طنابتولیدراخواهدبرید؛نمیتوانکهازجیبتولیدکنندهاینمنابعراتامینکرد.
بهاعتقاداینعضواتاقبازرگانیایران،همهاعضایهیاتنمایندگاناتاقایرانکه
تریبوندراختیاردارند،بایستیبرایاحقاقحقوقموکلانخودنسبتبهشرایط

انتقادکنندوخواستاراصلاحرفتارسازمانتامیناجتماعیباشند.

جلسات کمیته بررسی بودجه برگزار شود
درادامهنشست،نادرطیبی-عضوهیاتنمایندگاناتاقایرانوعضواتاقبازرگانی
شیراز-نیزضمناشارهبهصورتمالیحسابرســیهایاتاقایران،اظهارکرد:
صورتمالیاتاقایرانبایستیتیرماهارائهمیشداماهنوزاینسندمالیارائه
نشدهاست؛بنابراینضرورتداردکهاینمستندمالیموردنیازهیاتنمایندگان
هرچهسریعترتهیهشود.ویافزود:باکمیتهبررسیبودجهاتاقایرانبهعنوان
مجموعهمشورتیمالیاتاقایرانبهشکلزینتیبرخوردمیشودوبعدازتصویب
بودجهجلساتاینکمیتهبهفراموشیسپردهشدهاست.بایدجلساتاینکمیته
مجدداًتشکیلشودوبهحلمسائلمالیاتاقایرانکمککند.البتهبهبرخیاز
احکاماینکمیتهبیتوجهیمیشودکهبایدموردتوجهقرارگیرد.درسندبودجه
اتاقایرانبهمسئلهبازنشستگیتوجهشــدهامابااینمادهبهشکلسلیقهای

برخوردمیشود.نبایددربارهموضوعبازنشستگیسلیقهایبرخوردکنیم.درباره
کمیتهانتصاباتبایدگزارشیارائهشود.طیبیپیرامونکارگروهاصلاحساختار
۱۳نفرههمخاطرنشانکرد:بایداینکارگروهتشــکیلشودامابهاینموضوع
تابهحالتوجهنشدهاست.بحثاصلاحساختاردرسندبودجهردیفجداگانهای
دارد؛امامتاسفانههنوزصورتهایمالیارائهنشدهولازماستکهدراینسند
هزینهساختمانهاهملحاظشود.همچنینمشخصشوداتاقایرانچهمبلغی
بهمجموعهساختمانسازیپرداختکردهویابایدپرداختشود.درزمانارائه

صورتمالیگزارشپیشرفتیازوضعیتپارکینگاتاقایرانارائهشود.

جایگاه امروز زنان، نسبتی با توانمندی های آنان ندارد
درنطقپایانیپیشازدستورجلسهنشستهیاتنمایندگاناتاقبازرگانیایران،
مژگانایزدی-عضوهیاتنمایندگاناتاقبازرگانیاصفهان-برموضوعجایگاه
زناندرفعالیتها،نسبتبهجایگاهامروززناندرامورگلایهکردهوضمنتاکید
براینکهاینجایگاههیچنسبتیباتوانمندیهایزنانندارد،اظهارکرد:تشکیل
شورایعالیبانواندراتاقاصفهانبرنامهریزیشدهومابهدنبالشبکهسازی
زنانتوانمندهســتیمتاباتبعیضمثبــت،راهرابرایحضوربیشــترآنهادر
عرصههایمختلفاقتصادیواجتماعیبازکنیم.اینعضوهیاتنمایندگاناتاق
بازرگانیایران،بابیاناینکهنسبتاشتغالزنان۱۱.۶است،تصریحکرد:سؤال
مهمایناستکهچراحضورزناندرسمتهایمدیریتیمحدوداستدرحالیکه
حضورآنانبهافزایششفافیتوکاهشفسادمالیمنجرمیشود.توسعهپایدار

بدونحضورفعالوبرابرزنانناممکناست؟

مشورت با بخش خصوصی در تصمیم گیری ها فراموش نشود
پسازاتمامنطقهایپیشازدستوراینجلسه،صمدحسنزاده-رئیساتاق
بازرگانیایران-اظهارکرد:اینروزهادرآســتانهتحولبسیاربزرگدرتشکیل

کابینهدولتچهاردهمقرارداریــم؛ضمنآرزویموفقیتبرایمســئولانو
وزرایدولتچهاردهم،امیدوارهســتیمانتخاباتیشایستهجایگاهوزارتخانه
ومسئولیتهاراشاهدباشــیمتابتوانندبرایمردموکشورارزشمندباشندو
رئیسجمهورکشــورراپیشبردبرنامههاواهدافویوبهویژهدرحوزهتوجه
بهبخشخصوصیکمککنند.ویافزود:واقعیتایناستکهطیسالهای
اخیر،شرایطاقتصادیشرایطخوبینداشتهومسائلنقدینگی،نوساناتنرخ
ارز،دستورالعملهایخلعالســاعه،قوانینمتعددو...شرایطرابرایفعالان
اقتصادیدشوارکردهاست.ارتباطبابخشخصوصیدربسیاریمواردکمرنگ
شدهوشرایطیایجادشدهکهتمامواحدهایتولیدیبامشکلاتبزرگدست
وپنجهنرمکردهاند؛بنابراینخواستاراینهستیمکهدراولینفرصت،جلسات
کارشناســیوهمفکریبابخشخصوصیپسازمشخصشدنوزرابرگزار
شــودتاازنظراتبخشخصوصیبــرایرفعمشــکلاتدرکوتاهترینزمان
ممکن،بهرهگرفتهشود.اینمقاممســئولدراتاقبازرگانیایرانخاطرنشان
کرد:امروزهناترازیهادرحوزهانرژیشاملبرقوگازوناترازیزیرساختهای
اقتصادیو...مشکلاتبسیاریرابرایفعالانایجادکردهوباکمبودمنابعمالی
مواجهکردهاستکهحلآنها،کاربزرگیخواهدبود؛البتهدراینشرایطانتظار
معجزهازدولتچهاردهمنداریماماامیدوارهستیمکهدولتدرمسیراصلاح
مشــکلاتگامبرداردوبرایرفعمعضلاتناترازی،فکریاساسیشود.البته
بخشخصوصیهمبایددراینمسیرگامهاییبرداردوبرایحلمشکلاتخود
تلاشکند.رئیساتاقبازرگانیایرانتصریحکرد:بایستیبهرهوریواحدهای
اقتصادیخودرابالاترببریم؛امامتاســفانهدرمسائلبهجایآنکهبرنامههای
بهرهوریراارتقادهیموازظرفیتهااســتفادهشود،امکاناتوماشینآلاترا
بیشترمیکنندکهدراینشــرایطناترازیبرق،کاردرستینیست.البتهصنایع
بایدنوسازیشود،اگرصنایعخودراباتکنولوژیدنیاتطبیقندهیمواحدهای
ماازدستمیروندونمیتوانیمکاررقابتیانجامدهیم.حسنزادهادامهداد:

شرایطسختیبرایکشورپیشآمدهومابایددرکناردولتکارکنیمتامشکلات
اقتصادیکشــوربرطرفشود.شــرایطاقتصادکشــورخوبنیستوتمامی
واحدهایتولیدیبامشکلاتیروبهروهستندماازدولتمیخواهیمباهمفکری
بابخشخصوصیبرایرفعاینمشکلاتدرکوتاهترینمدت،اقدامکندتادر
زمانمشخص،مشکلاتاقتصادی،حلشــود.ویافزود:مابهعنوانبخش
خصوصی،انتظاراتخودازدولترابصورتمکتوببهدفترریاستجمهوری
ارسالکردهایم.خواســتهمامتعهدبودنبهقانونبهبودمستمرکسبوکاربه
ویژهماده٢۵آناستکهطبقآن،درزمانکمبودبرقوگازومخابرات،اولویت
قطعاینمنابعواحدهاباشد.هرگاهدولتبهدلیلکمبودها،روبروبودهاست،
اولویتراقطعیبرقوگازومخابراتشرکتهاقرارمیدهندومقطعیجریان

برقیاگازراقطعمیکند.

برای قطعی های برق راهکار ارائه دهید 
حسنزادهخاطرنشانکرد:دراینجااگرتصمیمبهقطعیاست،دولتموظف
استکهبرایجبرانخســاراتبخشتولیدراهکارهایمناســبراارائهکند.
نمیشودکههرزمانکهوزارتنیروخواست،درازمقطعیبرقواحدهاراقطع
کندبدونآنکهجبرانخساراتواحدهارادرنظرداشتهباشد.متاسفانهتاکنون
چنیناتفاقینیفتادهوضررهایهنگفتیراواحدهامتحملشدهاند.قطعیدو
روزدرهفتهبرقبرایاکثرشرکتهایبخشخصوصیوبهویژهبخشصنعت
درتیرماه،باعثشدهتافعالیتبخشخصوصیمختلشودوباتعطیلیبنگاه،
تولیدباکاهشروبروشودوبهدنبالآنزنجیرهتولیدمحصولاتدچاراختلال
شود.ویدرادامهضمناشارهبهگزارششامختیرماه،گفت:وضعیتاقتصادی
برایفعالانبخــشخصوصی،همچنانمناســبارزیابینمیشــود.روند
شــامخکلاقتصاددرتیرماهبهطورمحسوسکاهشیافتهووضعیتفعالیت
کســبوکارهادرکلاقتصادهمچناندرحالتضعیفاست.دربخشصنعت
اوضاعبهمراتببدتربوده،بهطوریکهطی۳۶ماهاخیر،عددشامخصنعتبه
کمترینمقدارخودرسیدهاست.نکتهنگرانکنندهآناستکهدرتیرماه،کل۱۲

رشتهفعالیتبخشصنعتباکاهششاخصکلروبروبودهاند.

سکان نهاد پولی به فردی واگذار شود که دغدغه تولید و صادرات داشته باشد
رئیساتاقبازرگانیایــراندررابطهباانتخابرئیسکلبانــکمرکزی،اظهار
کرد:باتوجهبهاینکهطیســالهایاخیربهکراتبهدلیلابلاغدستورالعملهاو
مصوباتمختلفارزی،فعالاناقتصادیدچارسردرگمیشدهاند؛بنابراینامکان
تصمیمگیریبرایمســائلارزیومالیراندارند؛بنابراینانتظارمیرودسکان
نهادپولیبهفردیواگذارشــودکهدغدغهتولیدوصادراتداشتهباشدوبخش
خصوصیرادرتصمیمسازیهایخودمشــارکتدهد؛نهاینکهبدوناخذنظراز
بخشخصوصیومشورتباآنها،دستورالعملهایخلقالساعهابلاغکنند.در
ادامهایننشست،عباسکشاورز-معاونپژوهشــیمرکزمطالعاتراهبردی
کشــاورزیوآباتاقایران-بهارائهگزارش»ابرچالشآبکشور«،پرداختکه
اینگزارشبررویســایتاتاقبازرگانیایران،بارگذاریخواهدشد.پسازآن،
گزارشحقوقفعالاناقتصادیدرمواجههبامقرراتخلقالساعهتوسطمحمد
زائری)رئیسمرکزبهبودمحیطکسبوکاراتاقایران(نیزدرایننشستارائهشد.

درنشستهیاتنمایندگاناتاقبازرگانیایرانعنوانشد

نمی شود که وزارت نیرو هروقت خواست برق و گاز صنایع را قطع کند! 

اخبار

مدیرکلمدیریتبحراناستانداریاصفهان
مطرحکرد؛

خسارت قطعی بدون برنامه برق 
به بخش کشاورزی و شهرک های 

صنعتی اصفهان
شیشهفروش،مدیرکلمدیریتبحراناستانداریاصفهان
گفت:بخشهایینظیرصنوف،کشــاورزیوشهرکهای
صنعتینیزازقطعیهایبدونبرنامهبرقمتحملخسارات
زیادیشدهاند.منصورشیشهفروشدرگفتوگوباخبرنگار
بازار،بابیاناینکهقطعیهایبرقبدوناطلاعقبلیوخارج
ازبرنامهتوســطوزارتنیرودرهفتهگذشــته،مشکلاتو
خساراتگستردهایرادرمناطقشهریوروستاییاستان
اصفهانایجادکردهاست،اظهارکرد:اینقطعیهامنجربه
محبوسشدن۱۴۵نفردرآسانسورها،اختلالترافیکیبه
دلیلقطعبرقچراغهایراهنمایی،وخساراتسنگینبه
وســایلالکترونیکیوبرقیدرمنازلوواحدهایتجاری
شدهاست.ویبااشارهبهاینکهبخشهایینظیرصنوف،
کشاورزیوشهرکهایصنعتینیزازاینقطعیهامتحمل
خســاراتزیادیشــدهاند،برلزومبرنامهریزیدقیقو
اطلاعرسانیقبلیدرصورتادامهوضعیتناترازیانرژی
تأکیدکــردوادامهداد:ازشــرکتتوانیــرووزارتنیرودر
خواستمیکنیمتاجداولقطعیبرقراپیشازاعمال،به
مشترکاناطلاعدهند.مدیرکلمدیریتبحراناستانداری
اصفهانتاکیدکرد:بهتمامیدستگاههایاجرایی،بانکهاو
شهرداریهاابلاغشدهاستتامصرفبرقخودرادرساعات
اداریبهمیزانحداقل۳۰درصدودرساعاتغیراداریبه
میزان۶۰درصدکاهشدهند.ویادامهداد:پیشبینیها
نشانمیدهدکهباکاهشتدریجیدماوتضعیفالگوی
گرمتابستانی،وضعیتجویبهترخواهدشداماهمچنان
شرایطوزشتندبادهایمحلیوکاهشکیفیتهواتااواسط
هفتهباهشدارسطحزردهواشناســیادامهدارد.شیشه
فروشهمچنینتأکیدکردکهدســتگاههایاجراییباید
نسبتبهانجامتعمیراتودرمدارقراردادندیزلژنراتوردر
زماناوجمصرف،تعویضلامپهایپرمصرفبالامپهای
کممصرفوانجامســایراقداماتضــروریبرایکاهش
مصرفبرقاقــدامکنند.ویبهمشــترکینبرقخانگیو
واحدهایتجاریتوصیهکردتابانصبسیستمهایکنترل
هوشمند،استفادهازنورطبیعی،وخاموشکردنلامپهای

اضافی،بهمدیریتمصرفبرقکمککنند.
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روستاهای ناشناخته ایران، گنجینه های پنهانی از فرهنگ، طبیعت بکر و 
آداب و رسوم کهن هستند که هنوز به درستی شناخته نشده اند؛ این روستاها 
با ویژگی های منحصربه فرد خود فرصتی ناب برای تجربه سفری متفاوت 
و دور از هیاهوی زندگی شهری را فراهم می کنند؛ جایی که سنت ها زنده  و 
طبیعت، همچنان بکر و دست نخورده است. به گزارش خبرگزاری ایمنا، ایران 
با داشتن تنوع جغرافیایی و فرهنگی چشمگیر، میزبان روستاهایی است 
که هرکدام داســتان ها و ویژگی های خاص خود را دارند؛ این روستاهای 
ناشناخته، با طبیعت بکر، معماری سنتی و آداب و رسوم محلی، تصویری 
از زندگی ســاده و اصیل ایرانی را به نمایش می گذارنــد، اما با وجود این 
پتانسیل های فراوان، بســیاری از این روســتاها هنوز در سایه مانده اند و 
فرصت های بی شماری برای توسعه گردشگری در آن ها نادیده گرفته شده 
است. در این میان، شناخت و معرفی این روستاها نه تنها می تواند به رونق 
اقتصادی و فرهنگی این مناطق کمک کند، بلکه به گردشگران نیز فرصتی 

برای کشف زوایای جدیدی از ایران زمین می دهد.

شهر لی لی پوت ها، ظرفیت ناشناخته ایران
جواد جلالی نژاد، کارشــناس حوزه گردشگری در گفت وگو با خبرنگار ایمنا 
اظهار می کند: کشــور ایران با تنوع گســترده جغرافیایی و اقلیمی، دارای 
روستاهایی با ویژگی های منحصر به فرد است که هرکدام می توانند مقصدی 
جذاب برای گردشگران باشند، اما با وجود پتانسیل های فراوان، بسیاری از 
این روستاها هنوز به خوبی شناسایی و معرفی نشده اند. وی اضافه می کند: 
ایران به دلیل موقعیت جغرافیایی خود، دارای تنوع اقلیمی فراوانی است 
که این تنوع، روستاهای مختلف کشور را دارای ویژگی های منحصر به فرد 
کرده است، برای مثال روستای ماخونیک در اســتان خراسان جنوبی به 
دلیل ویژگی های زیستی و فرهنگی خاص خود به »شهر لی لی پوت های 
ایران« مشهور شده است؛ مردم این روســتا به کوتاه قدی شهرت دارند و 
نوع معماری سازه های سکونتی آن ها نیز بسیار خاص است. نایب رئیس 
کمیسیون گردشگری اتاق بازرگانی استان قم و کارشناس حوزه گردشگری 
تصریح می کند: روستاهایی در استان لرســتان به دلیل آبشارهای زیبا و 

روستای هجیج در اطراف پاوه به دلیل کوه های سرسبز و زیبا، جاذبه های 
گردشگری منحصربه فردی دارند این در حالی اســت که بسیاری از این 
روستاها هنوز به درستی معرفی نشــده اند و ظرفیت های آن ها ناشناخته 

باقی مانده است.

چالش ها و موانع توسعه گردشگری روستایی
جلالی بیان می کند: یکی از مهم ترین چالش های توســعه گردشگری در 
روستاهای ایران، آمادگی نداشــتن فرهنگی و زیرساختی جامعه محلی 
برای پذیرایی از گردشگران اســت؛ در بسیاری از روستاها، مردم محلی به 
دلیل نگرانی از تأثیرات منفی رفت و آمد گردشگران بر فرهنگ بومی شان، 
مقاومت می کنند، این امر باعث شده که بســیاری از روستاها به رغم دارا 
بودن ظرفیت های گردشگری، نتوانند به عنوان مقصد گردشگری شناخته 
شوند و از مزایای اقتصادی این صنعت بهره مند شوند. وی تشریح می کند: 
برای توسعه گردشگری پایدار در روستاهای ایران، لازم است جامعه محلی 
آمادگی لازم را برای پذیرایی از گردشگران داشته باشد؛ این آمادگی نه تنها 
شامل زیرساخت های فیزیکی بلکه شامل فرهنگ مهمان نوازی و پذیرش 
گردشگران نیز می شود؛ گردشگرانی که به روستاها سفر می کنند، از فضای 
بومی و ســنتی آن ها لذت می برند و به دنبال تجربه ای متفاوت از زندگی 
شهری و مدرن هستند، بنابراین هرچه روستاها بتوانند فضای بومی خود را 
حفظ کنند و همزمان آداب میزبانی را به خوبی رعایت کنند، جذابیت بیشتری 

برای گردشگران خواهند داشت.

اهمیت حفظ فرهنگ بومی و محیط زیست
نایب رئیس کمیسیون گردشگری اتاق بازرگانی استان قم و کارشناس حوزه 
گردشگری خاطرنشــان می کند: یکی از نکات مهم در توسعه گردشگری 
روستایی، حفظ فرهنگ بومی و محیط زیست اســت، گردشگران باید به 
فرهنگ و آداب و رســوم محلی احترام بگذارند و در حفظ محیط زیســت 
نیز مشارکت داشــته باشــند، همچنین، جامعه محلی باید تلاش کند تا 
فرهنگ خود را به گردشــگران منتقل کند و از تأثیرات منفی فرهنگ های 
بیرونی جلوگیری کند. جلالی می گوید: توسعه گردشگری در روستاهای 
ایران می تواند به اقتصاد محلی کمک شایانی کند و حتی منجر به مهاجرت 
معکوس از شهر به روستا شــود؛ با این حال، برای دستیابی به این هدف، 
نیازمند همکاری و هماهنگی بین جامعه محلی، گردشــگران و نهادهای 
مسئول هستیم، آموزش های لازم برای جامعه محلی، ایجاد زیرساخت های 
مناسب و معرفی بهتر روستاها از طریق رســانه ها و پلتفرم های مختلف، 

می تواند به توسعه پایدار گردشگری روستایی کمک کند.

پتانسیل های فرهنگی و طبیعی روستاهای ایران
سید فرخ میرشاهزاده، دکترای مدیریت گردشگری و کارشناس برجسته 
حوزه توسعه گردشــگری در گفت وگویی با خبرنگار ایمنا به بیان نظرات و 
دیدگاه های خود درباره پتانسیل های گردشــگری روستاهای ناشناخته 
ایران و چالش های مرتبط با این حوزه می پــردازد و می گوید: این مناطق 
دارای پتانســیل های بی نظیر فرهنگی، اجتماعی و طبیعی هستند. وی با 
تأکید بر اهمیت حفظ اصالت و بومی گرایی در این مناطق ادامه می دهد: 
مهم ترین جاذبه های روستاهای ناشناخته کشور ما، فرهنگ و غنای بومی 
مردم آن مناطق است. این کارشناس حوزه گردشگری با اشاره به نمونه هایی 
از روستاهای دارای پتانسیل گردشگری بیان می کند: روستاهای ناشناخته 
شامل روستاهایی مانند خفر سمیرم، زهک سیستان و بلوچستان، ورزش 
روستای آذربایجان شرقی، جزیره لارک در هرمزگان و سروآباد کردستان 
است؛ این روستاها هر یک دارای ویژگی های منحصربه فردی هستند که 

می توانند به عنوان مقاصد گردشگری جذاب معرفی شوند.

چالش های ناشناخته ماندن جاذبه های گردشگری
میرشاهزاده با ابراز نگرانی بیان می کند: ضعف فرهنگ گردشگری در ایران 
وجود دارد، ناشناخته ماندن بسیاری از جاذبه های گردشگری ناشی از تمرکز 
بیش از حد بر جاذبه های برجسته و شناخته شده است؛ این تمرکز باعث 
شده تا بسیاری از جاذبه های دیگر کشــور که دارای پتانسیل های بالایی 

هستند در سایه قرار گیرند. 
وی همچنین با اشاره به رسالت اصلی گردشگری که توزیع متوازن ثروت 
است، می گوید: برنامه ریزی های کنونی در حوزه گردشگری بیشتر به صورت 
نقطه ای و در نقاط مشخصی انجام می گیرد به عنوان مثال، اکثر مردم در آخر 
هفته ها به سمت شمال ایران حرکت می کنند؛ اگر جاذبه های گردشگری 
پراکنده به درستی معرفی شوند، می توان به توازن اقتصادی در کشور دست 
یافت. میرشاهزاده اضافه می کند: مناطق مختلف ایران با تنوع آداب و رسوم 
ویژگی های منحصربه فرد خود را دارند؛ به عنوان مثال، روستای ابیانه با آداب 
خاص ماه محرم و صفر، روستای پیرشالیار در هورامان کردستان با جشن 
سه روزه پیرشالیار و تفاوت های محلی در لباس ها، غذاها و مهمان نوازی، 
نمونه هایی از این تنوع فرهنگی است. به گزارش ایمنا، روستاهای ناشناخته 
ایران نه تنها گنجینه هایی بکر و دست نخورده از طبیعت و فرهنگ هستند، 
بلکه کلیدهای بالقوه ای برای توسعه گردشــگری پایدار و رونق اقتصادی 
مناطق محروم به شمار می آیند؛ برای بهره برداری از این ظرفیت های فراوان، 
لازم اســت تلاش های هماهنگی برای معرفی و توســعه زیرساخت های 

گردشگری در این مناطق انجام شود.

 مدیرکل میراث فرهنگی استان اصفهان:

عملیات های عمرانی در مسجد کازرونی به مدت یک هفته 
متوقف می شود

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان گفت: مقرر شد تا به مدت یک هفته 
تمامی عملیات های عمرانی در مسجد کازرونی متوقف شده تا پیشکسوتان میراث فرهنگی طرح ها و 
پیشنهادهای خود را به معاونت میراث فرهنگی کشور ارائه کرده و این معاونت ارائه طریق مشخص را 
برای ادامه فعالیت هیئت امنا مشخص کند. به گزارش خبرگزاری ایمنا و به نقل از روابط عمومی اداره کل 
میراث فرهنگی استان اصفهان، امیر کرم زاده با حضور جمعی از نخبگان و پیشکسوتان میراث فرهنگی 
استان و نماینده معاونت میراث فرهنگی کشــور و همچنین جمعی از مدیران این اداره کل از مسجد 
کازرونی اصفهان بازدید و اظهار کرد: در طی ۶ روز گذشــته با توجه به حساســیت های دوستداران 
میراث فرهنگی برای دومین مرتبه از این مجموعه بازدید کردم و پای صحبت های مردم و دوستداران 

میراث فرهنگی و همچنین هیئت امنا مسجد نشستم. 
وی افزود: با توجه به تلاش های این اداره کل، تلاش کردیم تا بخش هایی از این مسجد شامل صحن 
اصلی و ملحقات آن را حفظ کنیم و فقط مجوز نوسازی در شبستان ضلع جنوبی صادرشده، بااین حال 
با توجه به حضور نماینده معاونت میراث فرهنگی کشور و همچنین حضور پیشکسوتان میراث و اصرار 
به ثبت ملی و حفظ تمامی بخش های این مسجد، مقرر شد تا به مدت یک هفته تمامی عملیات های 
عمرانی در این مسجد متوقف شده تا پیشکسوتان میراث فرهنگی طرح ها و پیشنهادهای خود را به 
معاونت میراث فرهنگی کشور ارائه کرده و این معاونت ارائه طریق مشــخص را برای ادامه فعالیت 

هیئت امنا مشخص کند. 

 واگذاری پنج بنای تاریخی و فرهنگی چهارمحال و بختیاری
از طریق مزایده

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی چهارمحال و بختیاری گفت: بهره برداری پنج بنای 
تاریخی و فرهنگی در استان شامل خانه آزاده چالشتر، قلعه امیرمفخم دزک، قلعه صمصام السلطنه، 

قلعه اسفندیارخان بختیاری و قلعه سورک از طریق مزایده عمومی واگذار می شود.
 علیرضا جیلان بــا اعلام این خبر به رســانه های چهارمحال و بختیاری اظهار کرد: صندوق توســعه 
صنایع دســتی و فرش دســتبافت و احیا و بهره برداری از اماکن تاریخی و فرهنگی که مؤسسه ای 
وابسته به وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی است، در نظر دارد پنج مجموعه تاریخی 
در این استان را براساس مشخصات مندرج در اسناد مزایده از طریق مزایده عمومی به صورت قرارداد 
سرمایه گذاری در مرمت، احیا، نگهداری و واگذاری حق استفاده و بهره برداری مدت معین از طریق 
سامانه تدارک الکترونیکی دولت )ســتاد( به آدرس www.setadiran.ir و طی تشریفات مزایده 
به اشخاص )حقیقی و حقوقی( واجد شــرایط واگذار کند. وی افزود: این بناها شامل »خانه آزاده 
چالشتر« در شهرکرد، »قلعه امیرمفخم دزک« و »قلعه صمصام السلطنه« در شهرستان کیار، »قلعه 
اسفندیارخان بختیاری« و »قلعه ســورک« در شهرستان فرخ شهر است. جیلان بهره برداری »خانه 
آزاده چالشتر« در شهرکرد را با کاربری فرهنگی اقامتی )بوم گردی( اعلام و تصریح کرد: هزینه مرمت 
این بنا ۵۳ میلیارد ریال، مدت زمان مورد نیاز مرمت هشت ماه، اجاره ماهانه ۵۰ میلیون ریال و مدت 
زمان بهره برداری آن ۱۲ سال اســت. وی بهره برداری »قلعه امیرمفخم دزک« در شهرستان کیار را با 
کاربری فرهنگی، اقامتی و پذیرایی دانست و یادآور شد: هزینه مرمت این بنا ۱۱۳ میلیارد ریال، مدت 
زمان مورد نیاز مرمت ۲۰ ماه، اجاره ماهانه ۱۰۰ میلیون ریال و مدت زمان بهره برداری آن ۲۳ سال است.

 مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی چهارمحال و بختیــاری بهره برداری »قلعه 
اسفندیارخان بختیاری« در فرخ شهر را با کاربری اقامتی، پذیرایی و گردشگری با رویکرد سلامت اعلام 
و اضافه کرد: هزینه مرمت این بنا ۳۳۹ میلیارد ریال، مدت زمان مورد نیاز مرمت ۲۴ ماه، اجاره ماهانه 

۸۰ میلیون ریال و مدت زمان بهره برداری آن ۲۶ سال است.

اخبار

سفیر ایران در عراق با تاکید بر اینکه برای ما بسیار مهم است که شان و جایگاه زائر 
ایرانی در راهپیمایی اربعین حسینی حفظ شود، گفت: یکی از مسائلی که مناسب 
است امسال زائران اربعین حسینی به آن توجه کنند موضوع غزه و فلسطین است 
و شعار امسال اربعین )کربلا طریق الاقصی ( در حمایت از مردم غزه و فلسطین 

انتخاب شده است. 
»محمد کاظم آل صادق« در گفت وگو با ایسنا با اشاره به فعالیت ستاد اربعین در 
عراق اظهار کرد: این ستاد متشکل از ۱۰ قرارگاه و هشت کمیته است و گستره ارائه 
خدمات ما نقاط مختلف عراق را که زائران در آن تردد دارند در بر می گیرد؛ این گستره 

از اربیل در شمال تا بصره در جنوب عراق است.

فعالیت شبانه روزی کنسولگری های ایران در عراق
وی با بیان اینکه کنسولگری های ایران در  عراق برای ارائه خدمات به زائرین اربعین 
حسینی، به صورت شبانه روزی در حال فعالیت هستند، خاطرنشان کرد: در ستاد 
اربعین عراق در قالب هشت کمیته فرهنگی، حمل و نقل، اسکان و تغذیه، بهداشت، 

کنسولی و راهنمایی گم شــدگان و کمیته امنیت و رسانه در خدمت زائران اربعین 
حسینی هستیم.

همکاری عالی دولت عراق
سفیر ایران در عراق با بیان اینکه همکاری دولت عراق برای راهپیمایی اربعین حسینی 
در حد عالی است، گفت: آنها استقبال از زائرین اربعین حسینی را افتخاری برای عراق 
می دانند و در همین چارچوب نخست وزیر، وزیر کشور، وزیر بهداشت و سایر مسئولان 

عراقی همکاری خوبی در این زمینه دارند که این موضوع جای تقدیر و تشکر دارد.

زائران در مواجهه با مشکل اضطراری با »۱۲۸« تماس بگیرند
وی با بیان اینکه در ارتباط با موضوع زائرین اربعین حســینی ۲ کمیته خدمات و 

امنیت از سوی دولت عراق در سطح عالی تشکیل شده است، ادامه داد: زائران ایرانی 
اربعین حسینی در صورتی که با مشکل اضطراری و فوری روبرو شدند می توانند با 
استفاده از تلفن همراه ایرانی بدون گرفتن کد با شماره ۱۲۸ تماس بگیرند و در آنجا 

همکاران ما به صورت شبانه روزی پاسخگوی زائران هستند.

تردد بدون توقف طولانی در چهار مرز
آل صادق در بخش دیگری از صحبت های خود با بیان اینکه امسال موفق شدیم که 
تسهیلات جدیدی را برای رفاه زائران ایرانی اربعین حسینی فراهم کنیم، گفت: سال 
گذشــته با توافقی که با دولت عراق صورت گرفته بود تردد زائران در ۲ مرز شلمچه 
و مهران بسیار آسان و روان بود و زائران بدون هیچ مشکل و معطلی از مرزها عبور 
می کردند. امسال با توافقی که بین ستاد مرکزی اربعین و دولت عراق انجام شد این 

موضوع گسترش پیدا کرد و ما اکنون در چهار مرز خسروی، مهران، چذابه و شلمچه 
این موضوع را شاهد هستیم که زائران بدون توقف طولانی از مرز عبور می کنند.

حفظ شان و جایگاه زائران ایرانی
این دیپلمات ارشد جمهوری اسلامی ایران با تاکید بر اینکه در راهپیمایی اربعین 
حسینی حفظ شــان و جایگاه زائر ایرانی برای ما مهم اســت؛ مثلا اینکه آنها چه 
می خورند و یا کجا می خوابند، اظهار کرد: همانطــور که بارها تاکید کرده ایم از افراد 
مسن و کسانی که دارای بیماری های زمینه ای هستند درخواست می کنیم که سفر 
به عتبات عالیات را به زمان دیگری موکول کنند و در این ایام سفر نکنند. از زائرین 
اربعین حسینی می خواهیم که سفرشــان را کوتاه کنند و حداکثر پنج روز در عراق 
حضور داشته باشند. سفیر ایران در عراق ادامه داد: سال گذشته نیز این موضوع را 
تاکید کردم و اکنون نیز می گویم که ســفر اربعین سفر ارزانی هست؛ ولی مجانی 
نیست و زائران برای برخورداری از خدمات مانند حمل ونقل باید هزینه بپردازند، 

بنابراین زائران حتما پول همراه خود داشته باشند.

سفیر ایران در عراق: سفر اربعین مجانی نیست

دوشنبه  ۲۹ مرداد ۱۴۰۳ / ۱۴ صفر ۱۴۴۶ / ۱۹ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۵۸

فقدان سند مالکیت
5/170 شماره نامه: 140385602025006059- 1403/05/13 نظر به اینکه خانم شیرین 
شــیرانی یکی از ورثه مرحوم حسن شــیرانی طبق گواهی حصر وراثت شماره 244 مورخ 
1353/4/9 شــعبه یک دادگاه اصفهان با تسلیم دو برگ استشــهاد شهود شماره 37886 
مورخ 1403/3/12 دفترخانه 114 اصفهان مدعی مفقود شــدن ســند مالکیت ششدانگ 
پلاک ثبتی شماره 277 فرعی از 28 اصلی واقع در بخش 14 ثبت اصفهان که تحت شماره 
چاپی 521622  ذیل ثبت 27372 مورد ثبت صفحه 226 دفتر 253 صادر و تسلیم گردیده و 
نامبرده اظهار داشته که سند مالکیت مرقوم در اثر جابجایی مفقود گردیده و تقاضای  صدور 
سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب  به اســتناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 
آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت 
به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت 
ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد 
بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت 
 یا سند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور ســند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 
م الف: 1772294 ابوالفضل شــهریاری نائینی مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب 

اصفهان
فقدان سند مالکیت

5/171 شماره نامه: 140385602025006476- 1403/05/21 نظر به اینکه خانم شیرین 
شیرانی فرزند حسن طبق گواهی حصر وراثت شماره 244 مورخ 1353/4/9 شعبه یک دادگاه 
عمومی اصفهان یکی از ورثه مرحوم حسن شیرانی با تسلیم دو برگ استشهاد شهود شماره 
37888 مورخ 1403/3/12 دفترخانه 114 اصفهان مدعی مفقود شدن سند مالکیت ششدانگ 
پلاک ثبتی شماره 278 فرعی از 28 اصلی واقع در بخش 14 ثبت اصفهان که تحت شماره 
چاپی 521623  مورد ثبت صفحه 229 دفتر 253 ذیل ثبت 27373 صادر و تسلیم گردیده و 
نامبرده اظهار داشته که سند مالکیت مرقوم در اثر جابجایی مفقود گردیده و تقاضای  صدور 
سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب  به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آئین 
نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک 
مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشــد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز 
اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است 
اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله 
ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1772302 

ابوالفضل شهریاری نائینی مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب اصفهان

فقدان سند مالکیت
5/172 شماره نامه: 140385602025006473- 1403/05/21 نظر به اینکه خانم شیرین 
شیرانی فرزند حسن طبق گواهی حصر وراثت شــماره 244 مورخ 1353/4/9 شعبه یک 
دادگاه عمومی اصفهان یکی از ورثه مرحوم حسن شیرانی با تسلیم دو برگ استشهاد شهود 
شماره 37887 مورخ 1403/3/12 دفترخانه 114 اصفهان مدعی مفقود شدن سند مالکیت 
ششدانگ پلاک ثبتی شماره 227 فرعی از 28 اصلی واقع در بخش 14 ثبت اصفهان که 
تحت شماره چاپی 464299  مورد ثبت صفحه 406 دفتر 251 ذیل ثبت 27095 صادر و 
تسلیم گردیده و نامبرده اظهار داشته که سند مالکیت مرقوم در اثر جابجایی مفقود گردیده و 
تقاضای  صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب  به استناد تبصره یک اصلاحی 
ذیل ماده 120 آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام 
معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود ســند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این 
آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله 
به این اداره تسلیم و رســید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه 
کننده سند مسترد گردد بدیهی اســت اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت 
اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی 
طبق مقررات خواهد شــد. م الف: 1772305 ابوالفضل شهریاری نائینی مدیر واحد 

ثبتی حوزه ثبت ملک غرب اصفهان
فقدان سند مالکیت

5/173 شماره نامه: 140385602024004252- 1403/04/27 نظر به اینکه مقدار 54 
سهم مشاع از 532 سهم ششدانگ پلاک 5000/2961  واقع در بخش 5 اصفهان به نام 
آقای سید مصطفی حجازی سابقه ثبت و صدور سند مالکیت تک برگ به شماره 522095 
سری ب سال 1400 می باشد و به موجب سند رهنی 32868 مورخ 1402/1/22 دفترخانه 
414 اصفهان به نفع آقای محسن معصومی در رهن قرار دارد  سپس نامبرده مذکور با ارائه 
درخواست شماره 1403/768 مورخ 1403/03/22 به انضمام دو برگ استشهادیه محلی 
که امضا شهود آن ذیل شماره یکتا 140202155624000350 و رمز تصدیق 972841  
مورخ 1403/03/21 به گواهی دفترخانه اسناد رســمی 44 اصفهان رسیده است مدعی 
است که سند مالکیتش مفقود شده و درخواســت صدور المثنی سند مالکیت ملک فوق را 
نموده  لذا مراتب  به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آئین نامه قانون ثبت در یک 
نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند 
مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب 
صورتجلسه و اصل سند مالکیت به ارائه کننده ســند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف 
مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل ســند مالکیت یا سند معامله ارائه 

نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1772341 
شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

فقدان سند مالکیت
5/174 شماره نامه: 140385602025006466- 1403/05/21 نظر به اینکه خانم اشرف 
کدخدائی الیادرانی فرزند شعبانعلی با تسلیم دو برگ استشهاد شهود شماره 34450  مورخ 
1403/5/2 دفترخانه 3  اصفهان مدعی مفقود شــدن سند مالکیت سه پنجم سهم مشاع 
از 10 سهم  ششدانگ پلاک ثبتی شــماره 618  فرعی از 3  اصلی واقع در بخش 14 ثبت 
اصفهان که تحت شماره چاپی 633637   سری ج سال 94 صادر و تسلیم گردیده  و نامبرده 
اظهار داشته که سند مالکیت مرقوم در اثر جابجایی مفقود گردیده و تقاضای  صدور سند 
مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب  به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آئین 
نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به 
ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت 
ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد 
بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت 
 یا سند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور ســند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 
م الف: 1772786 ابوالفضل شهریاری نائینی مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب 

اصفهان
ماده 149 قانون ثبت

5/175 شــماره نامــه: 140385602024005243- 1403/05/22 نظر به اینکه آقای 
علیرضا هادی مالک پــلاک ثبتی 2844/261 واقع در بخــش 5 ثبت اصفهان تقاضای 
اصلاح حدود  و مساحت نموده اند و طبق مفاد ماده 149 قانون ثبت قیمت اضافه مساحت 
را طبق اولین سند انتقال طی قبض بشماره 0310318867657165 مورخ 1403/5/21 
به صندوق ثبت تودیع نموده اند و شش دانگ پلاک ثبتی مرقوم طبق اولین سند انتقال به 

شماره 23639- 42/6/31 دفترخانه 65 اصفهان به رحمت ا... جلالی نسبت به چهار دانگ 
مشاع و بانو اختر سلیمانی نسبت به دو دانگ مشاع منتقل شده است و مالکین فعلی اعلام 
نموده اند که به ایشان دسترسی ندارند لذا به نامبردگان اخطار می گردد تا وجه تودیعی را از 
صندوق ثبت دریافت دارد. م الف: 1772799 مهدی شبان رئیس منطقه ثبت اسناد 

و املاک جنوب اصفهان 

آگهی تغییرات شرکت سهامی خاص پویا کک سپاهان 
به شناسه ملی 10260340479 و شماره ثبت 1970
 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 1403/05/03 تصمیمات 
ذیل اتخاذ شــد: طبق اختیــار تفویض شــده از مجمع عمومی 
فوق العاده مورخ 1403/05/02 در خصوص افزایش ســرمایه به 
هیئت مدیره، سرمایه شرکت از محل سود انباشته و صدور سهام 
جدید از مبلغ هزار میلیارد ریال به مبلغ دو هزار میلیارد ریال افزایش 
یافت و ماده مربوطه در اساسنامه بدین شرح اصلاح گردید: سرمایه 
شرکت مبلغ دو هزار میلیارد ریال نقدی است منقسم به 40.000 
ســهم 50 میلیون ریالی با نام عادی که تماماً پرداخت شده است. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها 

و موسسات غیرتجاری شهرضا )1770682(

 آگهی تغییرات شــرکت ســهامی خــاص پویا کک ســپاهان
 به شناسه ملی 10260340479 و شماره ثبت 1970 

به استناد صورتجلســه مجمع عمومی عادی مورخ 1403/05/01 تصمیمات ذیل 
اتخاذ شد: آقای محسن زمانی علویجه به شــماره ملی 0074978489 به سمت 
بازرس اصلی و آقای مهرداد زمانی علویجه به شماره ملی 1271591057 به سمت 
بازرس علی البدل تا پایان سال مالی انتخاب گردیدند. اداره کل ثبت اسناد و املاک 

استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری شهرضا )1770683(

آگهی تغییرات شرکت با مســئولیت محدود مروارید دانه سپاهان 
بشناسه ملی 10980171676 و بشماره ثبت 89 

به استناد صورتجلســه مجمع عمومی عادی مورخ 1403/04/02 مجتبی رحمتی 
کچومثقالی بشماره ملی 1189876681 بسمت مدیرعامل - مهرداد رحمتی بشماره 
ملی 1189961474 بسمت رئیس هیئت مدیره به مدت نامحدود انتخاب گردیدند . 
همه اوراق اسناد مالی و تعهدآور شرکت با امضای رئیس هیات مدیره شرکت منفردا 
و با مهر شرکت معتبر است. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان مرجع ثبت 

شرکت ها و موسسات غیرتجاری زواره )1771704(

 ایران، سرزمین روستاهای بکر و ناشناخته

بفرمایید سرِ سفره طبیعت و تاریخ!



مدیر کل انتقال خون اصفهان خبرداد

نیاز مبرم اصفهان به گروه خونی O منفی
 O « مدیر کل انتقال خون اصفهان گفت: اســتان نیازمند اهدای خون در همه گروه های خونی بویژه

منفی« است.
به گزارش ایرنا از روابــط عمومی اداره کل انتقال خون اصفهان، کیان دهراب پــور افزود: این روزها با 
کاهش شدید گروه خونی O منفی روبرو شده ایم و از اهداکنندگان این گروه خونی دعوت می شود که 

در نخستین فرصت به یکی از مراکز اهدای خون استان مراجعه کنند.
وی ادامه داد: با توجه به ثابت بودن نیاز روزانه بیماران به فرآورده های خونی، لازم است اهداکنندگان 
خون به صورت مستمر حتی در این روزهای گرم سال به مراکز اهدای خون مراجعه کنند تا برای رفع 

نیاز بیماران به خون و فراورده های خونی با مشکل روبه رو نشویم.
مدیر کل انتقال خون استان اصفهان گفت: ذخیره خون استان امروز سه هزار و ۵۸۰ واحد و معادل ۸.۸ 

روز و شهرستان اصفهان ۲ هزار و ۶۰۹ واحد و معادل ۷.۸ روز است.
به گزارش ایرنا، ۶۲ مرکز در استان اصفهان از سازمان انتقال خون، فرآورده های خونی دریافت می کنند.

بیش از یک هزار  و ۵۰۰ بیمار تالاسمی، بالغ بر یک هزار بیمار هموفیلی و حدود ۲ هزار و ۵۰۰ بیمار دیالیزی 
در این استان به صورت ماهانه و هفتگی نیازمند دریافت خون هستند.

مدیر گروه بهداشت محیط معاونت بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان:

دوره های آموزشی برای رابطان بهداشت موکب های اربعین 
در اصفهان برگزار شد

مدیر گروه بهداشت محیط معاونت بهداشتی دانشگاه علوم پزشــکی اصفهان از برگزاری دوره های 
آموزشی برای رابطان بهداشت موکب های اربعین خبر داد و گفت: مباحث مختلفی مانند بهداشت آب 

و مواد غذایی و مقابله با گرمازدگی در این دوره ها ارائه شد.
ســید مهدی میرجهانیان در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: حدود ۴۰ نفر از رابطان بهداشت موکب 
هایی که از استان اصفهان در مرزهای غربی و کشور عراق در راهپیمایی اربعین فعال هستند، در این 

دوره ها شرکت کردند.
وی ادامه داد: دوره های آموزشی مذکور با توجه به اهمیت تامین بهداشت و سلامت زائران کربلا در 
شبکه های بهداشت و درمان شهرستان های مختلف استان از جمله اصفهان، نجف آباد، شاهین شهر 

و شهرضا برگزار شد.
میرجهانیان با بیان اینکه رابطان بهداشت آموزش دیده با استقرار در موکب های اربعین به نظارت و 
کنترل مباحث بهداشتی می پردازند، اظهار کرد: بهداشت مسکن و اماکن عمومی، ضدعفونی کردن و 
گندزدایی در شرایط مختلف و توصیه های ایمنی از دیگر مباحث ارائه شده در این دوره های آموزشی 
است. وی با اشاره به اینکه در موکب های اربعین، افرادی نیز به عنوان کارشناسان بهداشت فعالیت 
دارند، اضافه کرد: این افراد نیز آموزش های لازم را درباره مباحث بهداشتی و سلامت دریافت کرده اند.

میرجهانیان خاطرنشان کرد: تعدادی از کارشناسان مرکز بهداشت اصفهان در مرزهای غربی کشور و 
مسیر راهپیمایی اربعین در عراق مستقر و فعال هستند و به ارائه مباحث آموزشی و نظارت بر موکب ها 
می پردازند. وی تاکید کرد: ارائه این آموزش ها نقش بسزایی در کاهش شیوع بیماری های گوارشی 
و ناشی از مواد غذایی و آب و همچنین گرمازدگی دارد. مدیرگروه بهداشت محیط مرکز بهداشت استان 
اصفهان، گفت: یکی از مهمترین مواردی که زائران کربلا باید به آن توجه کنند استفاده از آب بسته بندی 

و معدنی و مواد غذایی تازه طبخ شده است.
میرجهانیان اضافه کرد: نگهداری مواد غذایی در موکب ها اهمیت زیادی دارد و میوه ها و سبزی ها باید 
به خوبی شست و شو و ضدعفونی شود. وی با بیان اینکه احتمال بروز مواردی مانند عقرب گزیدگی 
نیز وجود دارد، خاطرنشان کرد: آموزش های لازم در این زمینه از جمله ضرورت استفاده از مواد دافع 

به کارشناسان موکب ها و زائران ارائه شده است.

 پاییز پیش رو، شرایط کاهش میزان بارش و گرمای بالاتر از معمول در استان اصفهان خواهیم  داشت

فعلا منتظر هوای خنک نباشید!

معاون اداره کل هواشناسی اصفهان با اشاره به افزایش ۴ درجه ای میانگین 
دمای اســتان و اســتمرار گرما طی مرداد، گفت: علت اصلی این شرایط 
گرمایش جهانی است که به مرز نگران کننده رســیده است. نوید حاجی 
بابایی در گفت وگو با خبرنــگار مهر با بیان اینکه میانگین دمایی اســتان 
اصفهان طی هفته سوم مرداد امسال ۴.۵ درجه سانتیگراد بالاتر از شرایط 
طبیعی و نرمال بود، اظهار داشــت: اگر آمار میانگین دمای اســتان را طی 
یک ماه گذشته بررسی کنیم ۴.۱ درجه ســانتیگراد فراتر از شرایط طبیعی 

و نرمال است.

مرداد امسال رکورد دمایی در اصفهان شکسته شد
وی با بیان اینکه طی مرداد امســال رکورد دمایی را در کلانشهر اصفهان با 
۴۴ درجه سانتیگراد بالای صفر شــاهد بودیم، خاطرنشان کرد: همچنین 
مناطق شمالی استان اصفهان به ویژه شهرستان های خور و بیابانک و کاشان 
وبادرود نطنز کمابیش امسال شرایط شکســتن رکورد دمایی را داشتند. 
معاون توسعه و پیش بینی اداره کل هواشناسی استان اصفهان افزود: نکته 
قابل ملاحظه این است که امسال افزایش دمای هوای اصفهان در ساعات 
کمینه )خنک ترین ساعات( نسبت به بیشینه دما بیشتر و محسوس تر بوده 
در حالی که مدت مشابه سال گذشته، عکس این قضیه را داشتیم و افزایش 

دما در بیشینه ها بود. حاجی بابایی با تاکید بر اینکه امسال دمای کمینه ها 
روند افزایشی بیشتر بوده است ، ادامه داد: این موضوع باعث شده که گرمای 
تابستان امسال خیلی بیشتر محسوس باشد به طوری که طی ۲۴ ساعت 
شبانه روز را باید با سیستم های سرمایشی و کولر آبی سپری کنیم و همین 
دلیل زمانی که کمینه های دما بالاتر باشد شرایط ما به مراتب بدتر خواهد بود.

گرمایش جهانی به طور قابل ملاحظه افزایش یافته است
معاون توسعه و پیش بینی اداره کل هواشناســی استان اصفهان، عوامل 
مختلفی را علت افزایش دمای فراتر از معمول و وضعیت گرمای امســال 
دانســت و تصریح کرد: یکی از علت هــای اصلی این اســت که افزایش 
گرمایش جهانی جو طی چهار سال اخیر یعنی از سال ۲۰۲۰ میلادی تاکنون 
به طور قابل ملاحظه ای افزایش یافته است و حدود ۹۰ درصد از کشورهای 
جهان درگیر گرمایش زمین شــدند. حاجی بابایی با اشــاره به اینکه این 
فصل معمولًا رکوردهای دمایی زده می شــود و این مساله تنها به کشور ما 
اختصاص ندارد، اضافه کرد: باید توجه داشــت که امســال علاوه بر ایران، 
کشورهایی چون ترکیه، بحرین و یونان رکوردهای جدید دمایی ثبت کردند و 
گرمایش زمین، نه تنها خاورمیانه بلکه شرق اروپا و شمال آفریقا را نیز تحت 

تأثیر قرار داده است.

تعدیل گرما در شهریور ماه
وی ابراز داشت: به رغم تعدیل دما در هفته جاری اما کماکان تا پایان این ماه، 
مردادی گرم تر از معمول را تجربه می کنیم. معاون توسعه و پیش بینی اداره 
کل هواشناسی استان اصفهان خاطرنشان کرد: در شهریورماه نیز دما بالاتر 
از حد طبیعی خواهد بود اما نسبت به مرداد کمی کاهش خواهد داشت؛ به 
بیان دیگر اگر در ماه مرداد دما بین ۲ تا سه درجه فراتر از نرمال بود در شهریور 

ماه انتظار داریم تعدیل یابد و حدود یک تا ۲ درجه فراتر از نرمال باشد.

گرمایش جهانی در حد بحرانی خود را نشان می دهد
حاجی بابایی تصریح کرد: آنچه که الگوهای ما نشــان می دهد گرمایش 
جهانی در حال رســیدن به مرز نگران کننده اســت و این موضوع بســیار 
پرچالشی خواهد بود و گرمایش جهانی واقعاً در حد بحرانی خود را نشان 

می دهد.

ثبت دمای بالای ۴۰ درجه در اصفهان طی ۲۶ روز پیاپی
وی با بیان اینکه اصفهان سابقه ثبت رکورد دمای بالای ۴۰ درجه سانتیگراد 
را در سال های قبل هم داشت، خاطرنشان کرد: باید توجه داشت که امسال 
در اصفهان استمرار و ماندگاری توده گرما با دماهای بالای ۴۰ درجه را تجربه 
کردیم و در یک ماه اخیر ۲۶ روز پیاپی دمای اصفهان بالای ۴۰ درجه ثبت 

شده است که گرمایش جهانی علت اصلی آن است.

نقش عوامل محلی بر تشدید اثرات گرمایش جهانی در اصفهان
معاون توسعه و پیش بینی اداره کل هواشناسی استان اصفهان افزود: عوامل 
محلی هم بر تشدید این شــرایط، قابل توجه است زیرا خشکی و کاهش 
رطوبت منطقه تأثیر دارد و جهش گرما در مناطق با اقلیم خشک و گرم مثل 
کلانشهر اصفهان بیشتر اســت و در مناطق کوهستانی و معتدل و مرطوب 
استان شرایط گرمایی کمتر بوده است. حاجی بابایی اضافه کرد: یکی دیگر 
از عوامل این است که امسال جریان های موسمی اقیانوس هند در کشور 
ما ضعیف شدند و این شرایط سبب شــده الگوهای تابستانه در منطقه ما 

مستمر و تقویت شوند.

پیش بینی پاییزی کم بارش و گرم
وی تصریح کرد: پیش بینی درخصوص وضعیت پاییز امســال کمی زود 
است اما بر اســاس آنچه که الگوهای فعلی ما نشان می دهد پاییز پیش 
رو شرایط کاهش میزان بارش و گرمای بالاتر از معمول در استان اصفهان 

خواهیم داشت.

با مسئولان جامعه

رئیس پلیس راه اســتان اصفهــان گفت: واژگونی 
خودرو عامل ۳۰ درصد مرگ و میــر و ۳۱ درصد از 
مصدومیــت در تصادفات در جاده هــای اصفهان 

است.
ســرهنگ علی مولوی در گفت و گو با خبرنگار مهر 
با بیان اینکه بر اســاس بررســی های انجام شده 
توسط کارشناسان پلیس راه، از ابتدای سال جاری 

تاکنون در تصادفات، واژگونی ها بالاترین سهم را در 
تعداد جان باختگان در راه های برون شهری به خود 
اختصاص داده است، اظهار کرد: باید توجه داشت 
که سرعت بالا مهم ترین عامل برای واژگونی خودرو 
است چرا که در ســرعت بالا راننده کنترل لازم را بر 

روی خودرو ندارد.
رئیس پلیس راه استان اصفهان تصریح کرد: از نیمه 
دوم مردادماه ۳۰ درصد از جــان باختگان راه های 
برون شهری اســتان به علت واژگونی خودرو جان 

خود را از دست داده و ۳۱ درصد هم به همین علت 
مصدوم شده اند.

وی با تاکید بر رعایت فاصله طولی و عدم استفاده 
از تلفن همــراه حین رانندگی، خاطر نشــان کرد: با 
توجه به اینکه شــاهد افزایش سفرهای تابستانی 
هســتیم، رانندگان از رانندگی با حالت خستگی و 
خواب آلودگی که منجر به واژگونی خودرو می شود 
خودداری و در مکانی مناســب استراحت و سپس 

ادامه مسیر دهند.

رئیس پلیس راه استان اصفهان:

واژگونی خودرو عامل ۳۰ درصد مرگ و میر در جاده های 
اصفهان است

انعقاد تفاهم نامه همکاری 
بین مرکز مطالعات ریاضی 

پکن و دانشگاه اصفهان 
تفاهم نامه همکاری بیــن مرکز بین المللی 
مطالعات ریاضی پکن چین و دانشکده آمار 
و ریاضی دانشگاه اصفهان منعقد شد. این 
تفاهمنامه همکاری بین پروفســور گانگ 
تیان)Gang Tian( رییس انجمن ریاضی 
چیــن و رییس دانشــکده آمــار و ریاضی 

دانشگاه اصفهان منعقد شد.

نشت گاز سبب تخریب یک مهمانسرا در اصفهان شد
نشت گاز شهری در یک مهمانسرا در کلانشهر اصفهان سبب انفجار و تخریب این واحد و مصدومیت 
یک مرد ۵۰ ساله شد. به گزارش ایرنا، سخنگوی ســازمان آتش نشانی اصفهان در جمع خبرنگاران 
گفت: ساعت هفت روز شنبه حادثه انفجار در یک سوییت یک طبقه مجاور آرامگاه صائب اصفهان به 
آتش نشانی اصفهان گزارش شد و نیروهای عملیاتی از ایستگاه های یک و ۱۴ به محل حادثه اعزام 
شدند. سرآتشیار محمد شریعتی افزود: آتش نشانان پس از حضور در محل با قطع برق و گاز واحد 

مذکور نسبت به ایمن سازی محل اقدام کردند.
شریعتی با بیان اینکه یک مرد ۵۰ ساله در این حادثه مصدوم و به بیمارستان منتقل شد، خاطرنشان 
کرد: بر اثر وقوع این انفجار قسمت هایی از سوییت که بعنوان مهمانسرا مورد استفاده قرار می گرفت 

به طور کامل تخریب شد و مقدار قابل توجهی از وسائل موجود در آن آسیب دید.
وی افزود: پس از اتمام عملیات و در بررسی های اولیه، علت این حادثه نشت گاز در محل تشخیص 

داده شد که تحقیقات درباره دلایل و منشأ انتشار این گاز و چگونگی بروز انفجار ادامه دارد.
شریعتی به شهروندان توصیه کرد نکات ایمنی را در استفاده از لوازم گازی جدی بگیرند و عدم استفاده 
از وسایل گازسوز استاندارد و شیلنگ گاز بدون بست می تواند سبب نشت گاز و عواقب جبران ناپذیری 
شود. مدیر کل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان نیز در این زمینه گفت: نشت گاز از شبکه داخلی 
قسمت نگهبانی یک واحد مهمانپذیر در خیابان صائب شــهر اصفهان منجر به انفجار و ایجاد صدای 
مهیب در اطراف آن شد و بلافاصله عوامل اورژانس و آتش نشانی به محل اعزام شدند و برای کنترل 
حادثه و ایمن سازی محل اقدام کردند. منصور شیشه فروش تاکید کرد: با توجه به ابلاغ الزامات ایمنی 
در شبکه ها و تاسیســات مطابق با مفاد مواد مندرج در مباحث مقررات ملی ساختمان، همه اماکن 
تجاری عمومی اداری و مسکونی موظفند نسبت به پایش مستمر وضعیت ایمنی شبکه های گاز و برق، 

نشت یابی و ایمن سازی تاسیسات در برابر حریق و حادثه اقدام کنند.

 ساخت هنرستان  در دستور کار آموزش و پرورش اصفهان
قرار گیرد

معاون پژوهش برنامه ریزی و توسعه منابع اداره آموزش و پرورش اصفهان گفت: برای پیشبرد اهداف 
و توانمندسازی دانش آموزان، باید ساخت و تأمین تجهیزات هنرستان ها در دستور کار قرار گیرد.

به گزارش خبرگزاری مهر، سید علی مدینه با اشاره به اقدامات آموزش و پرورش در راستای بهسازی 
مدارس اظهار کرد: مدرسه مرکز تعلیم و تربیت آینده سازان است و اگر بخواهیم اخلاق مداری، روح 
معنویت و ایمان در دانش آموزان متبلور و تقویت شود و آینده خوب برای کشور متصور شویم، باید بیشتر 
به مدرسه، معلم و والدین توجه کنیم. وی ادامه داد: تاکنون با تلاش و حمایت های خیران مدرسه ساز، 

بسیاری از مدارس بازسازی، تجهیز و نوسازی شدند و این اقدام آنها در کشور کم نظیر است.
معاون پژوهش برنامه ریزی و توسعه منابع اداره آموزش و پرورش اصفهان معتقد است که ایمن سازی 
مدارس اصفهان در اولویت آموزش و پرورش استان اصفهان است، البته در مناطقی از استان به دلیل 
مهاجرت نیاز به ساخت مدرسه داریم و اکنون یک میلیون دانش آموز در ۵۵۰۰ مدرسه استان اصفهان 

مشغول تحصیل است. 
وی با بیان اینکه احداث هنرستان ها را در استان در پی استقبال مطلوب والدین و دانش آموزان اصفهان 
و همچنین نیازسنجی اشتغال زایی ضرورت دارد، گفت: برای پیشبرد اهداف و توانمندسازی دانش 
آموزان، باید ساخت و تأمین تجهیزات هنرستان ها در دســتور کار قرار گیرد و مدرسه سازی اقدامی 
جهادی برای دستیابی به آینده ای روشن است. مدینه افزود: طی این سال های اتفاقات چشمگیری 
در آموزش و پرورش اجرایی شده که تاکنون شاهد چنین رویدادهایی نبودیم، به طوری که تعداد قابل 
توجهی کلاس درس به همت خیران در استان اصفهان ساخته شد و در اختیار دانش آموزان قرار گرفت.

وی یادآور شد: با ساخت مدرسه ۶ کلاســه شهید ملک حسین رئیسی شــاهد رفع نیاز منطقه ای، 
دانش آموزان هستیم تا بتوانند با سهولت به تحصیل مشغول شوند.

عکس خبر

خبر روزاخبار

مدیرکل بهزیستی استان اصفهان:

۳ هزار متقاضیِ 
 فرزندخواندگی در اصفهان

در صف هستند
مدیرکل بهزیستی استان اصفهان بابیان اینکه 
طی یک دهه اخیر یک هزار و۸۰۰ نوزاد به افراد 
درصف دریافت فرزندخواندگی تحویل شــده 
است،گفت: درحال حاضر۳هزار نفر در استان 
متقاضی فرزندخواندگی هســتند. به گزارش 
خبرنگار مهر، ناصر چاووشــی در دیدار با امام 
جمعــه اصفهان با اشــاره به تحت پوشــش 
بهزیستی قراردادن ۹۳ هزار معلول در استان 
اصفهان اظهار کرد: آموزش و توانمندســازی، 
بهداشــت، تحصیل، تأمین کمک توانبخشی، 
اشتغال، مسکن، ازدواج و پرداخت مستمری 
برای این افراد همواره در دســتور کار اســت. 
وی با اشــاره به فعالیت ۶۶ مرکز شبانه روزی 
در اســتان اصفهان ویژه چهار هزار و ۵۰۰ نفر از 
معلولانی که در منزل امکان نگهداری آنها وجود 
ندارد، گفت: هزینــه ماهیانه نگهداری هر یک 
از مددجویان در این مراکــز حدود ۱۵ میلیون 
تومان است. مدیرکل بهزیستی استان اصفهان 
به فعالیت ۱۲۲ مرکز روزانه در ســطح استان 
اصفهان نیز اشاره کرد و افزود: خدمات مرتبط 
با توانمندسازی، آموزش و مراقبت های درمانی 
برای چهار هزار و ۶۰۰ مددجو در این مراکز ارائه 
می شــود. وی همچنین با اشــاره به فعالیت 
۳۹ مرکز نگهداری کودک و نوجوان در ســطح 
استان اصفهان تصریح کرد: در حال حاضر ۵۰۰ 
نفر در این مراکز زندگی می کنند. چاووشی با 
بیان اینکه طی یک دهــه اخیر یک هزار و ۸۰۰ 
نوزاد به افراد در صف دریافت فرزندخواندگی 
تحویل شده است، ابراز کرد: در حال حاضر ۳ 
هزار نفر نیز در استان متقاضی فرزندخواندگی 
هستند. وی هم چنین از فعالیت مرکز اورژانس 
اجتماعی در استان نیز خبر داد و افزود: تیم های 
مرکز اورژانــس اجتماعی در مــوارد مربوط با 
فوریت های آســیب های اجتماعــی از جمله 
کودک آزاری، همسرآزاری، ســالمند آزاری، 
اقــدام به خودکشــی، دختران فــراری یا بی 
خانمان و دیگر آســیب های اجتماعی دارای 

فوریت، اقدام می کنند.

مدیرکل پزشکی قانونی اصفهان اعلام کرد: چهارماهه اول امسال تعداد ۴۹ نفر در حوداث ناشی از کار در استان جان خود را از دست دادند که این رقم در مقایسه 
با مدت مشابه سال قبل ۵.۸ درصد کاهش داشته است.

به گزارش ایرنا از روابط عمومی اداره کل پزشکی قانونی اصفهان، منصور فیروزبخت افزود: در چهار ماهه اول امسال تلفات ناشی از حوادث کار ۴۹ نفر شامل سه 
زن و ۴۶ مرد بوده است. 

وی ادامه داد: بیشترین علل فوت تلفات حوادث کار مربوط به سقوط از بلندی با ۱۹ فوتی و اصابت جسم سخت با ۱۱ فوتی بوده است.
مدیرکل پزشکی قانونی اصفهان یادآور شد:چهارماهه اول امسال، آمار مصدومان حوادث کار که به ادارات پزشکی قانونی استان مراجعه کرده اند نسبت به مدت 
مشابه سال قبل از آن، ۱۰.۳درصد کاهش یافت. وی اضافه کرد: در این مدت ۸۵۲ نفر مصدوم حوادث کار به مراکز پزشکی قانونی مراجعه کرده اند که ۵۶ نفر آنان 

زن و ۷۹۶ نفر آنان مرد بودند. وی یاد آور شد: آمار تلفات حوادث کار در سال گذشته ۱۷۵ نفر شامل یک زن و ۱۷۴ مرد بوده است.
به گزارش ایرنا، حدود یک میلیون و ۹۰ هزار نفر کارگر بیمه شــده در اصفهان وجود دارد که با در نظر گرفتن خانواده های آنها، ۶۴ درصد از جمعیت این استان را 

تشکیل می دهند.

کاهش ۵.۸ درصدی تلفات حوادث کار در اصفهان

دوشنبه  ۲۹ مرداد ۱۴۰۳ / ۱۴ صفر ۱۴۴۶ / ۱۹ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۵۸



سرپرست اداره کل ورزش و جوانان استان اصفهان گفت: تقویت ورزش همگانی هدفی بود که به واسطه آن تجهیز خانه های ورزشی انجام شد، اما بسیار امیدوارم که در پس 
این تقویت ورزش همگانی با توجه به رشد نیروهای جدید، استعدادهای بســیاری در عرصه ورزش قهرمانی بروز کنند. سید مهدی صدری در گفت وگو با خبرنگار ایمنا در 
خصوص تجهیز ۵۵ خانه ورزشی روستایی اظهار کرد: خدا را شاکر هستیم که توفیق پیدا کردیم برای تجهیز ۵۵ خانه روستایی به وسایل ورزشی دور یکدیگر جمع شویم و 
فعالیت گروهی دیگری را تجربه کنیم. وی افزود: هرگاه فعالیت مشترکی حادث شود برکت خدا نیز در آن به چشم می آید. قصد داشتیم در هفته ورزش تعدادی از خانه های 
روستایی را به وسایل ورزشــی مجهز کنیم، اما به دلیل اینکه باید در تابستان اسباب پر شدن اوقات فراغت نوجوانان فراهم می شــد این اقدام را در تابستان انجام دادیم. 
سرپرست اداره کل ورزش و جوانان استان اصفهان درباره تعداد خانه های ورزشی روستایی بیان کرد: تا این لحظه ۷۵۲ خانه روستایی در استان وجود دارد، ناگفته نماند که با 
رتبه دوم کشور نزدیک به ۳۰۰ روستا اختلاف داریم. وی اضافه کرد: نخستین خانه روستایی افتتاح شده در کشور مربوط به استان اصفهان بوده است. صدری تاکید کرد: برای 
۵۵ واحدی که برای تجهیز آن ها اقدام شد ۵۵ دستگاه نیسان انواع و اقسام وسایل ورزشی را حمل کردند و بسیار امیدواریم که در پایان سال جشن تجهیز تمام روستاهای 
استان را که فاقد وسایل ورزشی هستند را برگزار کنیم. وی یادآور شد: اگرچه این اتفاق به معنای پایان کار هیئت روستایی و بازی های بومی محلی نخواهد بود و پس از آن 
برای به روز شدن خانه های ورزشی اقدام خواهد شد. مدیر اداره کل ورزش و جوانان استان اصفهان در تشریح اهدافی که برای این اقدام وجود داشت خاطر نشان کرد: تقویت 
ورزش همگانی هدفی بود که به واسطه آن تجهیز خانه های ورزشی انجام شد، اما بسیار امیدوار هستم که در پس این تقویت ورزش همگانی با توجه به رشد نیروهای جدید، 
استعدادهای بسیاری در عرصه ورزش قهرمانی بروز کنند چراکه همواره ظرفیت هایی که در روستا وجود دارد نسبت به ظرفیت های مراکز شهری به مراتب بیشتر است. وی 
تاکید کرد: سلامت جوانان و نوجوانان، مهاجرت معکوس به سمت روستاها و هویت بخشی به روستاها از دیگر اهداف ما بود، امیدوارم در هفته ورزش که در پایان مهر همزمان 
با گرامیداشت شهدای گرانقدر ورزشکار به میزبانی استان اصفهان برگزار می شود بخش قابل توجهی از روستاهای باقی مانده را تجهیز کنیم. صدری عنوان کرد: این اقدام یک 

کار مشترک میان مجموعه فولاد مبارکه، بسیج ورزشکاران، اداره کل ورزش و جوانان و هیئت روستایی و بازی های بومی محلی بود.

سرپرست اداره کل ورزش و جوانان استان اصفهان:

تقویت ورزش همگانی توسعه ورزش قهرمانی را به همراه دارد

مقایسه روبرت لواندوفسکی و یوهان کرویف در بارسلونا
مهاجم لهســتانی در حال بــالا رفتن در لیســت بهترین گلزنان تاریخ بارســلونا اســت.  روبرت 
لواندوفسکی در جریان پیروزی 1-۲ بارسلونا مقابل والنسیا، زننده هر دو گل تیمش بود. به لطف 
بریس لواندوفسکی، بارســلونا پس از دو فصل متوالی، لالیگا را با تســاوی بدون گل آغاز نکرد.  
روبرت لواندوفســکی با این ۲ گل، تعداد گل های خودش در بارسلونا را به عدد 61 رساند و از رکورد 
6۰ گل یوهان کرویف عبور کرد. به همین مناســبت، نگاهی داشــتیم به عملکرد این دو بازیکن با 

پیراهن باشگاه بارسلونا.

درخواست از فلیک؛ اینجا هم امتحانم کن!
رافینیا در پایان بازی با والنسیا گفت که هانســی فلیک می تواند او را به نوک حمله نیز ببرد و آنجا 
نیز بدرخشد. تیم فوتبال بارسلونا در هفته نخســت لالیگا میهمان والنسیا بود و این بازی را که در 
اواخر نیمه نخســت آن از حریف عقب افتاد را با دبل روبرت لواندوفسکی، با نتیجه 1-۲ برد. این 
اولین بازی بارسا تحت نظر هانسی فلیک در لالیگا بود که پایان خوشی داشت. یکی از خوب های 
بارسا در این بازی رافینیا بود. ســتاره برزیلی در حمله حضوری فعال داشت و با خطا روی او بود 
که بارسا به پنالتی رسید و لوا گل دوم را به ثمر رساند. رافینیا در پایان بازی گفت: »بازی کردن در 
مستایا همیشه دشوار است. والنسیا تیم سرسختی است و بازی در خانه این تیم کار را پیچیده تر 
می کند. مهم تر از هر چیزی این بود که با پیروزی شــروع کنیم و به این هدف رســیدیم.« رافینیا 
ادامه داد: »پرس و جنگندگی برای هر توپ در بازی مهم بود. زمان هایی هست که سرعتمان را کم 
می کنیم چون در نهایت انسان هستیم و خسته می شویم. بعد از گل می دانستیم که واکنش سریع 
مهم است. من از نقش خودم در بارسا راضی هستم. خُب، بازی برای بارسا، تیمی که رقابت در آن 
بسیار بالاست و بازیکنان باکیفیت زیادی دارد، ساده نیست. من سعی می کنم خودم را به حضور 
در تمام پست های فاز تهاجمی وفق دهم. حتی می توانم مهاجم نوک باشم و مربی می تواند من 
را آنجا هم ببیند.« رافینیا در مورد کار با فلیک نیز گفت: »طبیعی است هر زمان که مربی جدیدی 
می آید، کمی طول می کشد تا هم او و هم بازیکنان با شرایط جدید سازگار شوند ولی فکر می کنم 

همه چیز خوب پیش می رود.«

آب سرد وینیسیوس روی دست عربستان
ستاره رئال مادری حرف آخر خود را درباره پیشنهاد باورنکردنی الاهلی عربستان زد.

»نه وینیسیوس به پیشــنهاد یک میلیارد یورویی عربستان«، این گزارش یکشنبه نشریه مارکا از 
تصمیم نهایی ستاره برزیلی درباره پیشــنهاد نجومی الاهلی 
جده است.ســعودی ها به بهترین بازیکن لیــگ قهرمانان 
اروپا پیشنهاد دســتمزد ۵۰ برابری نبست به رئال مادرید 
دادند. پیش از عربستان تحرکات خود را برای جذب ستاره 
تیم ملی برزیل و رئال آغاز کرده بود.بسیاری از رسانه های 
اروپا از ترس رئال به خاطر پیشنهاد نجومی الاهلی خبر 
داده بودند. نشریه مارکا می نویسد که وینیسیوس 
باشگاه رئال را خانه خود می داند و به نوعی میراث 
رئالی ها به شمار می آید و به هیچ وجه قصد ترک 
رئال را ندارد.بر اساس گزارش رسانه اسپانیایی، 
ســتاره تیم ملی برزیل به وکلایش اعلام کرده 
پیشــنهاد الاهلــی عربســتان را رد کنند چون 

می خواهد سال ها برای رئال بدرخشد.

 کاش همیشه این روحیه را داشتید

مهدی تاج چند عذرخواهی به مردم و فوتبال بدهکار است؟

ایمان گودرزی در خبرآنلاین نوشــت: مهدی تاج رئیس فدراســیون 
فوتبال در یک اظهارنظر جنجالی در باب لزوم اســتفاده از تکنولوژی 
VAR در لیگ برتر فوتبال جمله ای عجیب را بر زبان آورد و ادعا نمود که 
قهرمان فصل گذشته لیگ برتر با اشتباه داوری تغییر کرده و بابت آن به 

طرز ناشیانه ای از هواداران استقلال عذرخواهی کرد.
صرفنظر از این اشــتباه راهبردی و اســتراتژیک رئیس فدراســیون 
فوتبال و ادعای او دربــاره تغییر قهرمان با اشــتباهات داوری باید از 
رئیس فدراسیون فوتبال پرسید که چگونه است برای یک اشتباه که 
صحت و سقم آن محل مناقشه اســت، عذرخواهی می کند اما برای 
اشــتباهات بزرگتر، کلیدی تر و مهم تر هرگز عذرخواهی نکرده و نمی 
کند. اشتباهاتی به شــدت مهم که تاثیری شــگرف و فراخ بر فوتبال 
و البته جامعه و افکار عمومی گذاشــت اما رئیس فدراسیون فوتبال 
تصمیم گرفت بدون هیچ واکنشــی از کنار عبور کنــد؛ گویی نه خانی 

آمده خانی رفته!
در حالیکه اگر قرار بــه عذرخواهی بود و رئیس فدراســیون قائل به 
عذرخواهی بود، باید خیلــی زودتر از این و بابــت خطاهای بزرگ و 
نابخشودنی عذرخواهی می کرد. بی تردید بزگترین اشتباه و خطای 
مدیریتی مهدی تاج در تمام این سالها قرارداد با مربی شیادی به نام 
مارک ویلموتس بود که فوتبال ایران را به قهقرا برد و غرامت سنگینی 

بابت 4۵ روز ناکامی و باخت بحرین و عراق را به فوتبال ایران تحمیل 
کرد. هزینه ای که بعضی ها اعتقاد داشــتند از میزبان خسارت جنگ 
ایران و عراق بیشــتر بود! تاج اما با وجود این اشتباه نابخشودنی در 
جذب شیاد بلژیکی و عقد قرارداد »ویلموتس« چای هیچوقت یک 

عذرخواهی خشک و خالی هم نکرد.
جام جهانی ۲۰۲۲ قطر فوتبال ایران بدتریــن نتایج تاریخ را گرفت. از 
تحقیر شدن با 6 گل برابر انگلیس در بازی نخست که جزو ۳ شکست 
بد جام بود تا عدم راهیابی به دور دوم در حالیکه در یک قدمی صعود 
بودیم و از بازی آخر برابر امریکا فقط یک تساوی می خواستیم. اما تاج 
که با تصمیم انتحارآمیز در فاصله 4۵ روز تا جام جهانی تیم ملی را از 
اسکوچیچ گرفت و به کی روش هبه کرد، هرگز بابت ناکامی جام جهانی 
و جریحه دار شدن غرور مردم و سرخوردگی اجتماعی عذرخواهی نکرد.
تیم فوتبال امید ایران بیش از نیم قرن اســت که در حسرت المپیک 
مانده و حداقل ۳ دوره آن در دوره مهدی تاج بوده. در تمام این سالها 
کشور جنگ زده و بدون ثباتی همچون عراق همسایه به المپیک رفته 
اما ما هر دوره می بازیم و به المپیک نمی رسیم. هیچ گاه یادمان نمی 
آید که تاج بابت این ناکامی ها و این باخت های سریالی تیم امید در 

دوره خودش عذرخواهی کرده باشد.
حتی می توانیم از لیگ مثال بیاوریــم. از اعتراض هایی که این روزها 

هواداران پرســپولیس می کنند. از همین فصلی که تــاج اعتقاد دارد 
با اشــتباه داوری قهرمان لیگ تغییر کرده و بابتــش از هواداران آبی 
عذرخواهی کرده. پرسپولیسی ها معتقدند که آیا تاج بابت اشتباهات 
داوران در طول فصل از هواداران پرسپولیس هم عذرخواهی کرده؟ نیاز 
نیست راه دور برویم. همان بازی آخر و عدم اخراج لک و بقیه قضایا که 
هواداران سرخپوش روی آن زوم هستند. یا بازی استقلال با ذوب آهن 
در چند هفته مانده به پایان لیگ.آن بازی هنوز هم در کل کل قرمز و آبی 
یکی از مثال هایی است که همیشه پرسپولیسی ها می زنند. خطای 
روزبه چشمی کاپیتان آبی ها روی محید علیاری که تمامی کارشناسان 
داوری متفق القول گفتند اخراج داشــت اما داور بازی در اشــتباهی 
فاحش چشم بر آن بســت. اگر اســتقلال 1۰ نفره می شد احتمالا به 
گل برتری نمی رسید و تکلیف قهرمانی به بازی آخر کشیده نمی شد. 
این را پرسپولیســی ها می گویند که آیا تاج بابت این اشتباه فاحش 
که تاثیر بسزایی در کورس قهرمانی داشــت، از هواداران پرسپولیس 

عذرخواهی کرده؟
نمونه ها فراوانند. اشتباهات سریالی و متوالی. اگر قرار باشد رئیس 
فدراســیون بایت خطایی عذرخواهی کند، قطعا مصداق های زیادی 
وجود دارد و در فدراســیون دائم الاشتباه باید مهدی تاج همیشه عذر 

تقصیر داشته باشد اما هیچوقت ندارد!

خبر روز

پس از مطرح شدن دوری چهار ماهه؛

توصیه از بالا برای کاهش محرومیت بیرانوند
باوجود این که کمیته تعیین وضعیت بازیکنان فدراســیون فوتبال هنــوز رای خود در مورد پرونده 
شکایت باشگاه پرسپولیس از علیرضا بیرانوند را صادر نکرده اما برخی در تلاش هستند تا این رای را 
بشکنند! به گزارش خبرنگار مهر، در شرایطی کمیته تعیین وضعیت بازیکنان فدراسیون فوتبال هنوز 
رأی خود را در خصوص پرونده شکایت باشگاه پرسپولیس از علیرضا بیرانوند به دلیل فسخ یک طرفه 
و همچنین شکایت آنها از باشگاه تراکتور تبریز اعلام نکرده اســت، برخی توصیه ها به فدراسیون 

فوتبال صورت گرفته تا محرومیت احتمالی این بازیکن کاهش پیدا کند.
این توصیه از آنجا صــورت گرفت که در گمانه زنی های قبل از صدور نهایی رای عنوان شــده بود که 
علیرضا بیرانوند به پرداخت حدود ۲۰ میلیارد تومان به باشگاه پرســپولیس و چهار ماه محروم از 
حضور در میادین محکوم خواهد شد. به همین خاطر یکی از مسئولان رده بالای کشور به فدراسیون 
فوتبال توصیه کرده اســت که میزان محرومیت دروازه بان تیم ملی فوتبال ایران کاهش پیدا کند 
تا این بازیکن بتواند هم برای تیم ملی و هم برای تراکتور به میدان برود. این مســئول که اصالتی 
تبریزی دارد صرفا پیشنهاد و توصیه خود را مطرح کرده و تصمیم گیری نهایی با فدراسیون فوتبال 
اســت. البته برخی نمایندگان مجلس هم تلاش هایی را برای کاهش محرومیت دروازه بان تیم 
فوتبال تراکتور انجام و مذاکراتی را با مسئولان فدراسیون فوتبال انجام داده اند اما هنوز نتیجه این 
رایزنی ها مشخص نشده است. یکی از دلایل تاخیر در صدور رای هم همین تماس ها و توصیه ها 
عنوان شده است. فدراسیون فوتبال که برای بررســی شکایت باشگاه پرسپولیس از بیرانوند زمان 
زیادی را صرف کرده، در حال بررسی شرایط این پرونده برای کاهش رای نهایی است. با این حال 
رئیس فدراسیون فوتبال تاکید داشته است که اســتقلال کمیته تعیین وضعیت باید حفظ شود و 
رای باید طبق اساسنامه صادر شود. با این حال فدراسیون فوتبال در تلاش است که اگر هم از میزان 
محرومیت دروازه بان تراکتور و تیم ملی ایران کم کرد، مبلغ مالی این رای کاســته نشود و علیرضا 

بیرانوند ناچار شود مبلغ اعلام شده را به باشگاه پرسپولیس پرداخت کند.
پرونده شکایت باشگاه پرسپولیس از علیرضا بیرانوند در شرایطی هنوز به صدور رای نرسیده که قرار 
است دیدار دو تیم سرخپوشان تهرانی و تبریزی در هفته دوم لیگ بیست و چهارم روز پنجشنبه هفته 
جاری در ورزشگاه سهند تبریز برگزار شود و علیرضا بیرانوند هم در صورتی که رای صادر نشود مانند 
دیدار هفته اول درون دروازه تراکتور قرار خواهد گرفت. به نظر می رسد با توجه به حساسیت هایی که 
این دیدار دارد و شرایطی که طرفداران تیم فوتبال تراکتور تبریز رقم زده اند رای کمیته تعیین وضعیت 
به بعد از دیدار با پرسپولیس موکول شود تا علیرضا بیرانوند بتواند برای تیم تبریزی به میدان برود.

پرسپولیس برای قلی زاده ۶۰ میلیارد کنار گذاشت
گفته می شود انتقال علی قلی زاده از لهستان به لیگ ایران و باشگاه پرسپولیس مبلغی در حدود 1/1 

میلیون دلار )حدود 6۰ میلیارد تومان( هزینه خواهد داشت.
علی قلی زاده بعد از درخشش در پیراهن سایپا به تیم ملی رسید و همزمان به بلژیک رفت تا برای 
شارلروا بازی کند. او ســال ها یکی از بازیکنان کلیدی شــارلروا بود و البته حضور در تورنمنت های 
مختلف بین المللی را همراه تیم ملی ایران تجربه کرد. بعد از مقطعی کوتاه بازی برای کاسیم پاشا در 
سوپرلیگ ترکیه، قلی زاده با مبلغ 1.۸ میلیون یورو به لخ پوزنان پیوست و رکورد گران ترین بازیکن 
تاریخ این باشگاه را شکست. او در شروع کارش مصدوم شد و مدت ها از میادین دور بود. در همین 
زمان بود که انتقادها نسبت به خرید ایرانی لخ پوزنان آغاز شد و هواداران این تیم مدیران باشگاه را 
بابت جذب ستاره ایرانی مواخذه کردند. آنها اعتقاد داشتند چرا باید برای بازیکنی که مصدوم است، 

چنین مبلغی هزینه شود؟ 
قلی زاده فصل ناموفقی را در لهستان سپری کرد اما در نقل و انتقالات تابستانی مورد توجه چند تیم 
بزرگ ایرانی قرار داشت. این روزها شایعه بازگشتش به ایران و علاقه مندی پرسپولیس و استقلال 

برای جذب او شنیده می شود.

مستطیل سبز

پس از نرسیدن به مدال المپیک

قهرمان وزنه برداری جهان: 
من بدشانس بودم، 

داوودی بدشانس تر از من!
قهرمان وزنه برداری جهان گفت: وزنه برداری 
در المپیــک پاریس روی بدشانســی مدال 
نیاورد و تلاش می کنم افزایش رکورد بیشتری 
داشته باشم. مصطفی جوادی در گفت وگو با 
ایسنا درباره ی المپیک ۲۰۲4 پاریس که موفق 
به گرفتن مدال نشــد، بیان کرد: در مســابقه 
اتفاقات خاصی افتاد. اگر وزنه 1۷1 کیلوگرم را 
می زدم شرایطم در جدول خیلی بهتر می شد. 
شرایط بدنی ام خوب بود. در یک ضرب، روی 
وزنه 164 کیلوگرم مقداری اســترس داشتم 
اما وزنه 16۸ کیلوگرم را خوب زدم. وزنه بردار 
مصر هنگام زدن وزنه دســتش آسیب دید و 
زمان برد تا از روی تخته پایین بیاید و دوباره 
بخواهد برود و من برای وزنه 1۷1 کیلوگرم سرد 
شــدم. او افزود: در حرکت دوضرب نیز وزنه 
۲1۷ کیلوگرم روی سینه ام آمد اما نتوانستم 
بلند شوم. من خطای قیچی کم دارم و اگر بلند 
می شدم، می توانســتم قیچی بزنم. جوادی 
در مورد اینکه گفته می شــد آســیب دیدگی 
کمر داشته اســت، تاکید کرد: آسیب دیدگی 
شدید نداشتم. البته شرایط دهکده بد بود و 
کمیته ملی المپیک کمک زیادی نکرد. تخت 
مشکل داشت و دچار گرفتگی عضلات شدیم 
و یک ماساژور هم نداشتیم. البته روز مسابقه 
شرایط بدنی ام خوب بود و به نظرم بدشانسی 
آوردم. اکنون هم انگیزه برای مسابقات آینده 
دارم تا مدال های دیگری بگیــرم. وزنه بردار 
دســته ۸۹ کیلوگرم ایران در مــورد انتقادات 
نســبت به وزنه برداری و اینکه گفته  می شود 
افزایش رکورد نداشــتند، گفت: من در بحث 
فنی دخالت نمی کنم اما من بدشانسی آوردم 
و علی داوودی بدتر از مــن. تقریبا وزنه ۲۵۷ 
کیلوگرم را زده بود و به آن شکل که وزنه افتاد 
عجیب بود. رقابت در دو دسته ۸۹ کیلوگرم و 
فوق سنگین خیلی سخت بود و اگر مدال برنز 
می گرفتیم خیلی با ارزش بــود. رکوردی که 
علی داوودی برای مدال برنز می خواست، در 

نصف المپیک های قبلی مدال طلا بود. 

بی تردید بزگترین اشتباه و خطای مدیریتی مهدی 
تاج در تمام این سالها قرارداد با مربی شیادی به نام 
مارک ویلموتس بود که فوتبال ایران را به قهقرا برد و 
غرامت سنگینی بابت 45 روز ناکامی و باخت بحرین 

و عراق را به فوتبال ایران تحمیل کرد.

فوتبال جهان

سخنگوی کمیســیون آموزش و تحقیقات مجلس اعلام کرد که طبق قوانین 
بنیاد ملی نخبگان، مبینا نعمت زاده که در المپیک پاریس موفق به کسب مدال 

برنز شد، می تواند در رشته پزشکی تحصیل کند.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین؛ احســان عظیمی راد، سخنگوی کمیسیون 
آموزش و تحقیقات مجلس شورای اســلامی، در گفتگو با حیات، با تبریک 
موفقیت های کسب شده توسط کاروان ورزش ایران در المپیک ۲۰۲4 پاریس، 

اظهار کرد: درخواست خانم مبینا نعمت زاده از دو جنبه قابل بررسی است.
وی افزود: بر اساس قوانین بنیاد ملی نخبگان، اگر افراد در مجامع بین المللی 
حائز رتبه های برتر و یا موفق به کســب مدال در مسابقات بین المللی شوند، 
جز نخبگان کشور محســوب شده و یکســری مزایا، با هماهنگی مسئولانی 
مانند وزارت علوم، تحقیقات و فناوری و سایر ارگان ها، برای این افراد در نظر 

گرفته می شود.
سخنگوی کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس با بیان اینکه یکی از مزایای 
افراد نخبه ورود بدون کنکور به دانشگاه اســت، اضافه کرد: درخواست خانم 
نعمت زاده تحصیل در رشته پزشکی بود که به نظر من، وی می تواند به این رشته 
ورود کنند زیرا با توجه به سطح نخبگی و کسب مدال در المپیک می توانند به 
این رشــته ورود کنند مانند دانش آموزان المپیادی که با کسب مدال در دنیا، 

بدون کنکور وارد دانشگاه شده و هر رشته ای که دوست دارند، بشوند.
وی با تاکید بر اینکه رشــته مورد درخواســت خانم نعمت زاده، رشــته ای پر 
متقاضی بوده که پذیرش داوطلبان در این رشته سخت است، تاکید کرد: شاید 
از منظر عدالت آموزشی و بعد بیرونی )نگاه مردم( این بار روانی ایجاد شده 
است، به این جهت که خیلی ها نمی توانند در این رشته تحصیل کنند اما چرا 

باید ایشان در این رشته بدون کنکور تحصیل کند.
عظیمی راد با بیان اینکه از نظر قانونی، این موضوع واقعا مشکلی ندارد، یادآور 
شد: دوستان در دانشگاه تهران اعلام کردند که فعلا بدون کنکورجذب نمی کنند 

اما به نظر من قانون اجازه داده و مشکلی برای جذب خانم نعمت زاده وجود 
ندارد.

وی افزود: ایشان مقامی کســب کرده اند و کاملا در قانون بنیاد ملی نخبگان 
تصریح شده و مشکلی وجود ندارد و می توانند در رشته پزشکی تحصیل کنند 

زیرا از نظر تا توجیه داشته و مشکل قانونی ندارد.
سخنگوی کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس همچنین گفت: بسیاری از 
دانش آموزان عزیز این مقام را در دنیا کسب نکرده و طبیعتا در کنکور سراسری 
شرکت کرده و بر اساس نمرات آن، به ادامه تحصیل می پردازند اما از نظر من 

تحصیل خانم نعمت زاده در رشته پزشکی مشکلی وجود ندارد.
گفتنی است، حسین قناعتی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران، روز جمعه 
در خصوص ادامه تحصیل مبینا نعمت زاده، مدال آور رشــته تکواندو ایران در 
المپیک، به خبرنگار اجتماعــی حیات، اعلام کرده بود که بر اســاس قانون 
مجلس و مصوب شورای عالی انقلاب فرهنگی، پذیرش دانشجو در دانشگاه 

علوم پزشکی تهران طبق ضابطه و از طریق آزمون سراسری خواهد بود.
وی همچنین گفته بود که پذیرش مبینا نعمت زاده در رشــته پزشکی و بدون 

آزمون دراین دانشگاه غیر مجاز بوده و این موضوع تکذیب می شود.

مانعی برای تحصیل مبینا نعمت زاده در رشته پزشکی وجود ندارد!

دوشنبه  ۲۹ مرداد ۱۴۰۳ / ۱۴ صفر ۱۴۴۶ / ۱۹ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۵۸



شهردار:

اصفهان، شهری صاحب سبک در هنر و ادبیات است

شهردار اصفهان با بیان اینکه شهر اصفهان بهره مند از هویتی کاملًا شناخته شده است، 
گفت: اصفهان، شهری صاحب سبک در هنر و ادبیات است. به گزارش خبرگزاری 
ایمنا، علی قاســم زاده در نشســتی با زبان آموزان اظهارکرد: هر شهر یک هویت یا 
شخصیت برای خود دارد که به وسیله آن ما از یکدیگر متمایز می شویم، این هویت 
از عناصر متنوعی تشکیل شده است که از جمله آن می توان به ادبیات، تاریخ، هنر 
و جغرافیا اشاره کرد. وی افزود: شهر اصفهان بهره مند از هویتی کاملًا شناخته شده 
است که امیدواریم در مدت زمان حضور در این شهر با عناصر هویتی ما آشنا شوید. 
شهردار اصفهان با بیان اینکه این شهر در ادبیات صاحب سبک است و از این سبک 
به عنوان مکتب اصفهان نام می بریم، گفت: ما در هنر نیز صاحب ســبک هستیم و 
در این بخش، ۳۰۰ هنر به ثبت رســیده و در حال حاضر فعال است و به این ترتیب، 
آثار متنوعی به دســت هنرمندان اصفهانی تولید می شــود. وی با اشاره به تاریخ 
اصفهان ادامه داد: ۱۹۰۰ هکتار از ۲۴ هزار مساحت شهر اصفهان بافت تاریخی است 
که نشان دهنده هویت این شهر است. قاسم زاده خاطرنشان کرد: اصفهان شهری 
علمی است و ما در این استان ۱۹۸ دانشگاه و مرکز آموزش عالی داریم که ۲۸ مورد 
آن جز بهترین دانشگاه های کشور هســتند، همچنین حدود ۲۰۸ هزار دانشجو در 
دانشگاه های ما مشغول به تحصیل هستند که از این تعداد، ۹ هزار نفر دانشجوی 
خارجی از ۱۲ ملیت مختلف در رشته های متنوع تحصیل می کنند. وی افزود: نیمی 
از دانشجویان دانشگاه های ما را دختران تشــکیل می دهند و جالب است بدانید 
در بعضی دانشــگاه های بزرگ ما، اکثریت، دانشــجویان دختر هستند. شهردار 
اصفهان با بیان اینکه این شهر ۴۰ هزار سال سابقه تاریخی دارد، گفت: ما در اصفهان 
شاهد هم زیستی و زندگی دوستانه و صمیمی ادیان مختلف هستیم. در این شهر 
مساجد، کلیساها و آتشکده ها و کنیسه های بسیار وجود دارد و اهالی ادیان مختلف 

سال هاست در کنار هم به خوبی زندگی می کنند.

اصفهان، شهر صلح خاورمیانه
امیر کشانی، رئیس اتاق بازرگانی اصفهان نیز در این نشست گفت: اصفهان را شهر 
صلح خاورمیانه و به همین علت از سال های بســیار دور تجارت در این شهر رونق 
داشته است. وی با بیان اینکه از حضور در جمع زبان آموزان کشورهای مختلف بسیار 
خوشحال هستم، اظهار کرد: اصفهان را شهر صلح خاورمیانه می نامند، از باب اینکه 
قرن های زیادی است که ادیان مختلف در کنار هم به خوبی و خوشی زندگی کرده اند 

و تاریخ هیچ منازعه ای میان ادیان در این شهر ثبت نکرده است.
وی افزود: به همین علت از سال های بسیار دور تجارت در این شهر رونق داشته است 
و این ناشی از حس صلح در بین مردم این شهر است. رئیس اتاق بازرگانی اصفهان 
با اشاره به جایگاه این استان در صنعت ایران گفت: نزدیک به ۵۰ درصد فولاد ایران، 
حدود ۵۰ درصد نســاجی، ۵۰ درصد طلا و قریب به ۴۰ درصد شیر کشور در استان 

اصفهان تولید می شود، همچنین در بسیاری از تولیدات دیگر از جمله مرغ، تخم مرغ، 
صنایع چاپی، هنری جایگاه ویژه ای داریم. وی ادامه داد: بیشترین صنایع ثبت شده 
جهان بعد از هند در اصفهان ثبت شده است و از این شهر به عنوان شهر صنایع دستی 
خلاق نام می برند. کشانی خاطرنشان کرد: اصفهان بسیار موقعیت مناسبی برای 
گردشگری، سفرهای خانوادگی و دورهم بودن است، مردم این شهر بسیار به مهمانان 

و مسافران خود احترام می گذارند و به آینده این شهر امید بسیاری دارند.

کتاب های مرتبط با اصفهان به همت زبان آموزان ترجمه شود
مصطفی نباتی نژاد، رئیس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: 
کتاب هایی در رابطه با معرفی شهر اصفهان نوشته شده، اما شاید هنوز به زبان های 
دیگر دنیا ترجمه نشده اســت و با کمک زبان آموزان این نشست می تواند آن ها را 
ترجمه کرد تا منجر به معرفی هرچه بیشتر اصفهان به مردم دیگر کشورها شود. وی با 
بیان اینکه از طرف مردم اصفهان به شما خوش آمد می گویم، گفت: به اهتمام شهردار 
اصفهان، در حال برنامه ریزی برای برگزاری یک جشنواره بزرگ سالانه یا دو سالانه 
تحت عنوان جایزه بزرگ اصفهان هستیم. قرار بر این است که یکی از بخش های این 
جایزه به غیرایرانی ها و غیر اصفهانی هایی اختصاص پیدا کند که درباره این شهر آثار 
علمی، ادبی دارند که برای اصفهان ارزش افزوده ای به دنبال داشــته است. رئیس 
مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان افزود: بر همین اساس آثاری که به 
جشنواره می رسد ارزیابی و جایزه اصفهان به برگزیدگان این بخش اختصاص پیدا 
می کند. نباتی نژاد گفت: شما سفیران فرهنگی ایران هستید که فراتر از جغرافیای 
سیاسی، به واسطه اشراف بر زبان فارســی در جغرافیایی فرهنگی ایران فعالیت 
می کنید، امیدواریم این نقطه از جغرافیای فارســی زبانان که اصفهان هست را در 
مجامع علمی خود مورد توجه قرار دهید و امیدوارم شــما را در رویداد بزرگ جایزه 
اصفهان زیارت کنم. وی با تأکید بر لزوم معرفی اصفهان گفت: کتاب هایی که در رابطه 
با معرفی شهر اصفهان نوشته شده است، اما شاید هنوز به زبان های دیگر دنیا ترجمه 
نشده است، می تواند طی توافقی با بنیاد سعدی با کمک زبان آموزان این نشست 

ترجمه شود تا منجر به معرفی هرچه بیشتر اصفهان به مردم دیگر کشورها شود.

زبان آموزان سفیران فرهنگی و گردشگری ایران در جهان هستند
مژگان ایزدی، رئیس کمیسیون گردشــگری، فرش و صنایع دستی اتاق بازرگانی 
اصفهان در این نشســت با بیان اینکه زبان آموزان ســفیران فرهنگی و گردشگری 
ما در کشور خود هســتند و می توانند ســبب افزایش تعامل میان دو کشور شوند، 
اظهارکرد: شهرداری اصفهان در حوزه گردشــگری تلاش فراوانی می کند که جای 
تقدیر و تشــکر دارد. وی افزود: اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان 
سه هزار عضو فعال تجاری دارد که هر چهار سال یک بار، با برگزاری انتخابات ۱۵ نفر 

به عنوان هیئت نمایندگان انتخاب می شوند. رئیس کمیسیون گردشگری، فرش 
و صنایع دســتی اتاق بازرگانی اصفهان بیان کرد: ما در این اتاق ۱۲ کمیسیون داریم 
که از این میان کمیسیون های معدن، کشاورزی، توسعه صادرات و واردات، صنعت، 
انرژی و گردشگری، فرش و صنایع دستی ارتباط بسیار خوبی با کشورهای مختلف 
جهان دارند. وی با ابزار خرسندی از دیدار با علاقه مندان به یادگیری زبان فارسی در 
این نشست بیان کرد: یادگیری هر زبان قسمتی از فرهنگ مردم را نیز به شما آموزش 
می دهد، همچنین با فرهنگ و تمدن آن زبان نیز آشنا می شوید. درباره زبان فارسی 
باید اشاره کنم که این زبان در طول تاریخ با فراز و نشیب های بسیاری روبه رو شده 
است که شامل سه دوره باستان، میانه و جدید است. ایزدی عنوان کرد: حدود ۱۰۰۰ 
سال است که در فِرق مختلف زبان فارســی موجود است و هشت کشور دنیا نیز از 
این خصوصیت بهره مند هستند. وی با بیان اینکه ما با بسیاری از کشورها در تاریخ 
وجه مشترک داریم و خیلی اوقات نیز پایتخت مشترک داشتیم، گفت: بسیاری 
از میهمانان این برنامه از کشورهایی هستند که ما با آنجا زبان مشترک داریم و این 
می تواند ارتباطات ما را بســیار قوی تر کند. رئیس کمیسیون گردشگری، فرش و 
صنایع دســتی اتاق بازرگانی اصفهان خطاب به زبان آموزان خاطرنشان کرد: شما 
سفیران فرهنگی و گردشگری ما در کشور خود هستید و ارتباطات میان ایران، شهر 
اصفهان و کشور خود را می توانید از طریق ارتباط با سفارتخانه ها و اتاق های بازرگانی 

ما قوی تر کنید تا تجارت و گردشگری ما توسعه پیدا کند.

اصفهان نصف جهان نیست، بلکه کل جهان است
»وزیر« زبان آموز اهل پاکستان گفت: با بازدید از اصفهان دریافتم که اصفهان نصف 
جهان نیســت، بلکه کل جهان است. با بیان اینکه اصفهان شــهری زیبا و تاریخی 
است، گفت: نخستین بار است که به اصفهان سفر می کنم و در این مدت تعدادی از 
آثار تاریخی این شهر را مشاهده کردم. از جمله این آثار مسجد جامع اصفهان است 
که از نظر تاریخی و هنری و حتی سبقه مرتبط با فرهنگ و ادب ایرانی و اسلامی از 
جایگاهی فوق العاده برخوردار است. وی افزود: همیشه شنیده بودیم که اصفهان 

نصف جهان است، اما وقتی به این شهر آمدم و آن را از نزدیک دیدم متوجه شدم که 
اصفهان نصف جهان نیست، بلکه کل جهان است.

بنگلادش رابطه عمیقی با فرهنگ و تاریخ ایران دارد
»تنجینه« مربی گروه زبان و ادبیات فارسی دانشگاه داکا بنگلادش گفت: بنگلادش 
رابطه عمیقی با فرهنگ و تاریخ ایران دارد و بیش از ۷۰۰ سال زبان فارسی زبان رسمی 
ما بوده است. خانم که از مترجمان حرفه ای زبان فارسی است و تاکنون شش کتاب 
از فارسی به بنگلا به به عکس ترجمه کرده است، گفت: با مطالعه آثار سعدی دریافتم 
که برای ساختن یک انسان کامل با اخلاق زیبا، زیباتر از بوستان و گلستان سعدی 
نداریم. وی با بیان اینکه بنگلادش رابطه عمیقی با فرهنگ و تاریخ ایران دارد، گفت: 
بیش از ۷۰۰ سال زبان فارسی زبان رسمی ما بوده است و در حال حاضر نیز در زبان 
بنگلا، بیش از ۶۰ هزار واژه فارسی وجود دارد که در صحبت های روزمره از آن استفاده 
می کنیم. این استاد ادبیات فارســی بیان کرد: موجب افتخار است که فرصت پیدا 
کردم و به اصفهان آمدم و این شهر را از نزدیک تماشا کردم. آقای آرسنی از روسیه 
نیز اظهار کرد: قبل از این یک بار دیگر نیز به اصفهان سفر کرده بودم، این شهر بسیار 
زیبا است و آن را بسیار دوست دارم. خانم آلما از بوسنی و هرزگوین گفت: اصفهان 
با یکی از شهرهای کشور ما خواهرخوانده اســت و امیدواریم تعامل میان دو شهر 

بیش از گذشته شود.

لحظات خوب حضور در اصفهان را در کشور خود به اشتراک بگذارید
علیرضا مساح، رئیس اداره گردشگری سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری 
اصفهان در نشست با زبان آموزان گفت: تلاش ما این بود که زبان آموزان از بهترین 
بخش های گردشگری اصفهان بازدید کنند، در همین راستا شهرداری و اتاق بازرگانی 
علاقه مند هستند که بهترین لحظات برای میهمانان رقم بخورد. وی افزود: امیدواریم 
این لحظات خوب را در کشور خود به اشتراک بگذارید و موجب شوید که قلب های 

مردم ما به هم نزدیک شود.

سخنگوی شورای اســلامی شــهر اصفهان جزئیات 
صدوچهــل و چهارمیــن جلســه علنی این شــورا را 
تشریح کرد. علی صالحی با تشریح دستور کار جلسه 
صدوچهل وچهارم شورای اسلامی شهر اصفهان اظهار 
کرد: در جلسه امروز سه لایحه دو فوریتی بررسی شد، 
نخستین لایحه در خصوص استقراض از حساب های 
متمرکز شــهرداری به جهت برخی از مصارف مدنظر 
همکاران در شــهرداری بود که دو فوریت و اصل آن به 
تصویب رســید. وی افزود: امروز همچنین لایحه دو 

فوریتی در خصوص حمایت از خرید ۵۰ دستگاه تاکسی 
برقی بررسی شد که بر این اســاس ۲ میلیارد ریال از 
منابع لایحه هوای پاک و ۳ میلیارد ریال کمک بلاعوض 
شهرداری به واجدین شرایط خرید تاکسی های برقی 
تعلق می گیرد، دو فوریت و اصل این لایحه با قید این 
تاکید که آئین نامه فرآیند اجرا و جزئیات حقوقی این 
قرارداد به شورا ارائه شود به تصویب رسید. سخنگوی 
شــورای اســلامی شــهر اصفهان بیان کرد: لایحه دو 
فوریتی اهدای سهم ۵ درصدی شــهرداری از فروش 
بلیت اتوبوس به مقصد مرزهای زیارتــی در یک بازه 
زمانی مشخص شــده که مربوط به ایام سفر اربعین 

یعنی از نیمه مرداد تا ابتدای شهریورماه است، در جلسه 
امروز بررسی شــد که دو فوریت و اصل این لایحه نیز 
به تصویب شورای اسلامی شــهر رسید. وی ادامه داد: 
امروز همچنین طرح ســوال یکی از اعضای شــورای 
اسلامی شهر از شــهردار اصفهان طبق ماده ۸۳ اعلام 
وصول شد. صالحی اظهار کرد: اصلاح و متمم بودجه 
مقطع تیرماه ۱۴۰۳ دســتور بعدی جلسه امروز بود که 
کلیات و جزئیات آن به تصویب رسید، بنابراین بودجه 
۳۰ هزار و ۵۰ میلیارد تومانی شهرداری به ۳۰ هزار و ۸۹۸ 
میلیارد تومان به شرح ردیف های اصلاح بودجه و متمم 

پیشنهادی شهرداری افزایش پیدا کرد.

 سخنگوی شورای شهر اصفهان:

بودجه ۱۴۰۳ شهرداری اصفهان به ۳۰,۸۹۸ میلیارد 
تومان افزایش یافت

رئیس شورای شهر اصفهان مطرح کرد

 افزایش ۲۴۰ درصدی تعداد روزهای آلوده اصفهان 
پس از تصویب قانون هوای پاک

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: از سال ۱۳۹۶ و پس از تصویب قانون هوای پاک، ۲۴۰ 
درصد هوای اصفهان روزهای آلوده بیشتری داشــته است و این نشان می دهد، قانون هوای پاک 
حداقل برای اصفهان نتیجه بخش نبوده است. به گزارش خبرگزاری ایمنا، محمد نورصالحی در نطق 
پیش از دستور صدوچهل وچهارمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان با تسلیت فرا رسیدن 
اربعین حســینی اظهار کرد: برای همه زائران کربلا و مســافران اربعین حسینی آرزوی سلامتی و 
توفیق داریم، امیدواریم همه ما به زیارت قلبی و حقیقی حضرت اباعبدا... الحسین )ع( نائل شویم.

وی ضمن قدردانی از همه کسانی که در ماه های اخیر برای سفر ایمن و سلامت زائران حسینی تلاش 
می کنند، افزود: عزیزان زیادی در کشور، استان و شهر ما تلاش می کنند که اربعین سال جاری نیز با 
شکوه و عظمت و سلامتی برگزار شود. در همین راستا همکاران ما در شهرداری گسترده تر از پیش در 
این خدمت رسانی حضور پیدا کرده اند. رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه شهرداری 
اصفهان وظیفه مناسب سازی و تسهیل تردد زائران از مرز چذابه را بر عهده دارد، گفت: تیم هایی از 
شهرداری در این مرز مستقر و مشغول به فعالیت هستند. در شهر کربلا نیز نظافت و پاکبانی حدود 
۳۵ درصد از عرصه در اختیار زائران این شهر، شامل چندین خیابان و محلاتی که موکب های ایرانی 
و به ویژه اصفهانی در آن برپاست برعهده نیروهای شــهرداری اصفهان است. وی ادامه داد: سال 
جاری شهرداری های دیگر شهرهای استان نیز به کمک آمدند و در مجموع ۵۰۰ نفر نیرو از مدیران، 
کارمندان، کارشناســان و کارگران شــهرداری اصفهان به سرپرســتی تیم های مختلف از خدمات 
شهری شهرداری این شهر در خدمات رســانی به زائران اربعین حسینی فعال هستند. نورصالحی 
خاطرنشان کرد: علاوه بر ارائه خدمات شهری، اقدامات فرهنگ سازی به ویژه در حوزه کاهش تولید 
پسماند انجام شده است تا زائران حسینی نسبت به این امر نیز آگاه شوند. وی افزود: سال جاری 
نیز ماشین آلات موردنیاز مواکب از جمله جرثقیل، آتش نشــانی، کامیون و وانت توسط شهرداری 
اصفهان فراهم شده است تا در شرایط لازم مورد اســتفاده قرار گیرد. رئیس شورای اسلامی شهر 
اصفهان با بیان اینکه سال جاری هم به درخواست ستاد اربعین کشور تعدادی اتوبوس از اصفهان 
به مهران اعزام شد، گفت: حجم فعالیت در ایام اربعین هر سال نسبت به سال گذشته افزایش پیدا 
می کند که امیدواریم این فعالیت ها با توفیق همراه باشــد. نورصالحی با بیان اینکه به روایت آمار، 
اصفهان در میان کلان شهرهای کشور آلوده ترین شهر کشور اســت، گفت: شهر و استان اصفهان به 
دلیل حجم تردد موجود، رکورددار مصرف گازوئیل و رتبه دوم مجموع چهار فراورده نفتی را دارد، ۱۰ 
هزار واحد تولیدی صنعتی، ۷۰۰ معدن فعال، دو هزار واحد سنگ بری فعال، پنج ناحیه بزرگ تولید 
آجر، ۱۰ درصد واحدهای صنعتی بزرگ مقیاس، ۱۵ هزار واحد صنفی، ۷۷ شــهرک صنعتی در این 
استان قرار دارد که ۷۰ درصد این ها در شعاع ۵۰ کیلومتری شهر اصفهان مستقر است، در حالی که 
این منطقه ۸ درصد مساحت اســتان و ۷۵ درصد جمعیت را تشکیل می دهد. وی اظهار کرد: تردد 
بیش از یک میلیون خودرو و ۶۰۰ هزار دستگاه موتورسیکلت در شهر اصفهان آلودگی ایجاد می کند 
و به دلایلی همچون گران شدن وسایل نقلیه عمومی این مشکلات دوچندان شده است؛ در همین 
راستا ما بدون اینکه بخواهیم دستگاهی را متهم کنیم مطالبه شرعی و قانونی نسبت به این شرایط 
داریم. نورصالحی تصریح کرد: اگر از ممنوعیت قانونی توسعه هر صنعتی در شعاع ۵۰ کیلومتری شهر 
اصفهان صحبت می شود، مطلبی به حق و قانونی اســت که نباید کسی را ناراحت کند؛ در این راستا 
حتی بهبود فرایندها در این صنایع بزرگ و آلاینده نیز با همان توسعه است. وی با اشاره به آمار پایین 
عوارض آلایندگی گفت: پیشنهاد کردیم که صنایع خود پیش قدم شوند و حداقل وسایل حمل ونقل 
کارکنان خود را برقی و خود استفاده کنند، زیرا صدها و حتی هزاران دستگاه اتوبوس آلاینده وظیفه 
جابه جایی کارکنان خود را برعهده دارند که موجب آلودگی می شــود. رئیس شورای اسلامی شهر 
اصفهان گفت: این صنایع می توانند به تأمین ناوگان مترو نیز کمک کنند و این ها کارهایی است که 

می تواند با مسئولیت خود و ارز حاصل از صادرات انجام دهند.

خبر روزخبر

 مدیر منطقه ۱۳ شهرداری اصفهان:

سامانه ۱۳۷ ابزاری برای 
رسیدگی سریع و جدی به 
مطالبات شهروندان است

مدیر منطقه ۱۳ شــهرداری اصفهــان گفت: 
ســامانه ۱۳۷ ابزاری برای رســیدگی سریع 
و جــدی بــه مطالبات شــهروندان اســت؛ 
پیگیری هایی که از طریق این ســامانه انجام 
می شود، به شهرداری ها این امکان را می دهد 
تا نقاطی که از آن ها غافل شــده اند را با دقت 
بیشــتری مورد توجه قرار داده و مشــکلات 
موجود را رفع کنند. جواد کشــانی در حاشیه 
دومین برنامه »گوش به زنگ« که با موضوع 
رسیدگی به مســائل شــهروندان و پیگیری 
تماس ها و درخواســت های پیشــین آن ها 
برگزار شــد، اظهار کرد: امــروز فرصتی فراهم 
شــد تا در کنار همکارانمان در مرکز ارتباطات 
مردمی شــهرداری اصفهان حضور پیدا کنیم؛ 
در جریان این بازدید، حدود ۲۰ تماس تلفنی 
با شــهروندان برقرار کردیم که هر یک از آن ها 
درخواست ها و مطالباتی داشتند. وی افزود: 
در بعضی موارد، به صورت تصادفی با تعدادی 
از شهروندان تماس گرفتم تا بازخورد آن ها از 
اقدامات شــهرداری و انتظاراتشان را بررسی 
کنیم. مدیــر منطقه ۱۳ شــهرداری اصفهان 
گفت: رویکرد سامانه ۱۳۷ شهرداری اصفهان 
در دستگاه های اجرایی بســیار مثبت است، 
زیرا موجب افزایش امیدواری بین شهروندان 
می شود و نشان می دهد که مسئولان و مدیران 
شهری دغدغه های شــهروندان را به طور جد 
پیگیری می کنند. کسانی ادامه داد: ما همواره 
تأکید کرده ایم که شهروندان همچون مشتریان 
ما هستند، بنابراین رضایت این مشتریان از 
خدمات ارائه شده از ســوی شهرداری بسیار 
حائز اهمیت اســت؛ البته خدمــات ما باید 
به گونه ای باشــد که مــورد رضایت و پذیرش 
آن ها قرار گیرد. وی اضافه کرد: پیگیری هایی 
که از طریق ســامانه ۱۳۷ انجام می شود، به 
شــهرداری ها این امکان را می دهد تا نقاطی 
که از آن ها غافل شــده اند را با دقت بیشتری 
مورد توجه قــرار دهند و مشــکلات موجود را 

مرتفع کنند.

رئیس اداره ارتباطات و حوزه برنامه ریزی اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان از انتشار بیش از ۹ هزار خبر از مدیریت شهری اصفهان در رسانه های 
مختلف طی چهار ماه نخست سال ۱۴۰۳ خبر داد. محمدحسن مردانی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: بر اساس اطلاعات استخراج شده از سامانه رصد اخبار 
شهرداری اصفهان، در بازه زمانی فروردین ماه تا پایان تیرماه سال جاری بالغ بر ۹ هزار و ۷۱۱ خبر در حوزه مدیریت شهری اصفهان از سوی رسانه های محلی، استانی 
و کشوری منتشر شده اســت. وی افزود: بر اساس آمارها، در حوزه معاونت های شهرداری اصفهان، معاونت شهرســازی و معماری با ۴۷۸ خبر، معاونت حمل و 

نقل و ترافیک با ۳۷۳ خبر و معاونت محیط زیست و خدمات شهری با ۳۵۷ خبر به ترتیب جایگاه اول تا سوم را در زمینه فراوانی اخبار به خود اختصاص داده اند.
رئیس اداره ارتباطات و حوزه برنامه ریزی اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری اصفهان با بیان اینکه در میان ســازمان های شــهرداری اصفهان، سازمان 
آتش نشــانی و خدمات ایمنی با ۶۶۲ خبر موفق به کسب رتبه نخست شده است، ادامه داد: پس از آن، ســازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی با ۳۷۱ خبر و سازمان 
سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی با ۲۴۶ خبر رتبه های دوم و سوم را به لحاظ آماری کسب کرده اند. مردانی خاطرنشان کرد: در میان مناطق پانزده گانه شهرداری 

اصفهان نیز منطقه ۱۰ با ۲۳۵ خبر، منطقه ۷ با ۲۲۴ خبر و منطقه ۵ با ۲۱۹ خبر به ترتیب در جایگاه اول تا سوم قرار دارند.

انتشار بیش از ۹ هزار خبر از مدیریت شهری اصفهان در ۴ ماه نخست ۱۴۰۳

عملیات احداث خیابان 
اطشاران در منطقه ۱۰ 

اصفهان آغاز شد
مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان گفت: 
خیابان اطشــاران به طــول ۵۰۰ متر و 
عرض ۳۶ متر با هزینــه ای بالغ بر ۲۰ 
میلیارد تومان در حال احداث و عملیات 

اجرایی آن در حال انجام است.

عکس خبر

عکس: ایمنا

دوشنبه  ۲۹ مرداد ۱۴۰۳ / ۱۴ صفر ۱۴۴۶ / ۱۹ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۵۸



   

چاپخانه: شاخه سبز   آدرس:جاده قدیم قم- کاشان، خیابان امیرکبیر دوم، بوستان سوم، آخرین کارخانه سمت راست

صاحب امتیاز: شرکت توسعه رسانه برتر زاینده رود   
مدیرمسئول: بهمن زین الدین

سردبیر: پریا پارسادوست
نشانی: اصفهان، خیابان ارتش، جنب پل حسین آباد، ساختمان 119، واحد 3

تلفن: 8-36284167-031     فکس: 36284166
رتبه: 8    ضریب کیفی روزنامه: 55

منبع: بازار

معاون اداره کل راهداری و حمل و نقــل جاده ای اصفهان گفت: حدود ۹0 درصد 
زائران اصفهانی برای شــرکت در راهپیمایی بزرگ اربعین از مرز »مهران« تردد 
کردند و سایر ترددها به ترتیب از مرزهای شلمچه، چذابه و خسروی بوده است.

به گزارش خبرنگار ایرنا، محمدعلی صلواتی در بازدیــد از خبرگزاری جمهوری 
اسلامی)ایرنا( مرکز اصفهان با اشاره به اقدامات انجام شده برای اعزام زائران 
کربلا افزود: همزمان با طرح اربعین حسینی از 16 مرداد تاکنون حدود 58 هزار 
زائر از طریق ناوگان حمل و نقل عمومی استان اصفهان به سمت مرزهای غربی 

کشور عازم شده اند.
وی ادامه داد: حدود یک هزار و ۹40 سفر توسط ناوگان مسافری از اصفهان در 11 
روز گذشته به مقصد مرزهای اربعین شامل خسروی، مهران، شلمچه و چذابه 

انجام شده است.
معاون حمل و نقل اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای اصفهان اظهار داشت: 
همه ظرفیت های موجود در زمینه جابه جایی مسافر استان به این امر اختصاص 
پیدا کرده و امکان استفاده از تاکسی  اینترنتی و ون های شهرداری برای خدمات 

رسانی به زائران فراهم شده است.
صلواتی اضافه کرد: به همت مسئولان استان، شرکت های حمل و نقل و رانندگان، 
مدیریت خوبی در سفرهای رفت به مرزهای غربی انجام شده است اما با توجه 
به اینکه به طور معمول بازگشت زائران در بازه زمانی دو تا سه روز پس از اربعین 

انجام می شود، فشار بیشتری به مجموعه وارد می شود.
وی خاطرنشان کرد: »اربعین حسینی« جزو طرح های ثابت راهداری شده است 

که هرسال برگزار و با رفع اشکالات سال به سال بهتر می شود.
وی بیان کرد: 6 جلسه کمیته حمل و نقل در رابطه با اربعین امسال تاکنون برگزار 

شده که یکی از این جلسه ها با حضور استاندار و مدیران صنایع بوده است.

معاون حمل و نقل اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای اصفهان افزود: صنایع 
بزرگ استان از جمله فولاد مبارکه و ذوب آهن اصفهان حمایت خوبی از این طرح 
داشتند تا حدی که نوبت های کاری خود را برای اضافه کردن ناوگان، تغییر دادند.

صلواتی اظهار داشــت: زائران از چند روز مانده به اربعین، زمان بازگشت خود را 
مدیریت کنند تا در دریافت خدمات دچار مشکل نشوند.

وی گفت: نماینده های اداره کل راهداری و حمــل و نقل جاده ای اصفهان برای 
مدیریت ناوگان و پاســخگویی به زائران در مرزهای مهران، شــلمچه و چذابه 

مستقر هستند.
به گزارش ایرنا، مراسم  »پیاده روی اربعین« یک گردهمایی مذهبی است که از 
سوی مسلمانان شیعه بصورت پیاده  از مسیرهای منتهی به کربلا به منظور زیارت 
و جمع شدن در چهلمین روز شهادت امام حسین)ع( در کربلا صورت می گیرد.

استاندار اصفهان گفت: پروژه تأمین آب از منابع جنوب استان با نام شهید رییسی 
با توجه به 12 جبهه کاری و 6 مخرن تا پایان سال )اسفند( 1403 به اتمام می رسد. 
تا کنون 148 کیلومتر بازگشایی مسیر و قالب بندی و بتن ریزی 6 مخزن 30 هزار متر 
مکعبی نیز انجام شده است. به گزارش ایرنا، سید رضا مرتضوی در یکصد و چهلمین 
جلسه شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی استان اصفهان تصریح کرد: 
برای پروژه شهید رییسی یک کمیته سه نفره توسط رییس جمهور شهید تشکیل 

و منابع مالی جدید تعریف شد. استاندار اصفهان گفت: طرح تأمین آب از خلیج 
فارس ابتدا به ساکن در دوره قبل مطرح نشــده بلکه از دوره پهلوی انتقال آب به 
فلات مرکزی مطرح بوده و پس از پیروزی انقلاب هرکدام از دولت های گذشــته 
مسأله را کم یا زیاد پیگیری کرده است اما شروع عملیاتی پروژه در این دولت اتفاق 
افتاد. وی اضافه کرد: ما برای احیای زاینده رود در پنج محور، 25 برنامه عملیاتی را 
طرح ریزی کردیم که تأمین آب، اصلاح الگوهای مصرف و افزایش ظرفیت بهره وری 

را در آن دیده ایم. معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان نیز با اشاره به 
طرح انتقال آب از منابع آب جنوب اصفهان)طرح شهید رئیسی( گفت: آغاز عملیات 
اجرایی این پروژه از فروردین 1403 و حجم آب انتقالی در فاز نخست 280 میلیون 
متر مکعب و به طول 201 کیلومتر )با احتساب انشعابات( بوده است. مهران زینلیان 
با بیان اینکه عملیات اجرایی این طرح همچنان در حال انجام است، تصریح کرد: 
تا کنون 148 کیلومتر بازگشایی مسیر و قالب بندی و بتن ریزی 6 مخزن 30 هزار 
متر مکعبی در 12 جبهه کاری حفاری و خاکبرداری انجام شده است. وی ادامه داد: 
طرح تأمین آب از دریای عمان در 2 فاز سیرجان تا اصفهان و سیریک تا سیرجان 
در حال انجام است که فاز نخســت در مهر ماه 1401 آغاز شده است که حجم آب 

انتقالی آن 70 میلیون متر مکعب اســت. زینلیان زمان آغاز عملیات اجرایی فاز 
دوم را بهمن 1402 عنوان کرد و افزود: در این فاز احداث آبگیر و آب شیرین کن را 
داریم و حجم آب انتقالی 200 میلیون متر مکعب خواهد بود. معاون هماهنگی امور 
عمرانی استانداری اصفهان اضافه کرد: مطالعات امکان سنجی و مفهومی طرح، 
مطالعات پایه و تفصیلی سامانه انتقال آب، خطوط انتقال برق شبکه، مطالعات 
مکان یابی و ارزیابی تفصیلی و عملیات نقشه برداری و تملیک مسیر خط انتقال 
از اقدامات مطالعاتی این طرح بوده است. وی با بیان اینکه حیات اصفهان در گرو 
حیات زاینده رود است، گفت: اصفهان در سرانه هر نفر در کشور دارای کمبود شدید 

آب است و باید برنامه ریزی منسجمی در این زمینه صورت گیرد.

قرارداد پشــتیبانی و توســعه همکاری های دوجانبه با دانشگاه آزاد اسلامی 
واحد مبارکه در تاریخ 24 مردادماه 1403 با هدف چابک سازی و تقویت فرایند 

آموزش و توانمندسازی کارکنان پیمانکار ابلاغ شد.
ابراهیم کاظمی، مدیر آموزش و توسعه ســرمایه انسانی فولاد مبارکه، ضمن 
اعلام این خبر و با تأکید بر اهمیت دیدگاه دوســویه و اکوسیستمی به منطقه 
پیرامونی و برشــمردن مزایای تقویت فرایند آموزش و توانمندسازی کارکنان 
شرکت های پیمانکار، مخصوصاً در زمینه های ایمنی عمومی و تخصصی گفت: 
شــرکت فولاد مبارکه با در اختیار داشــتن دانش و تجربه سی ساله در زمینه 
آموزش می تواند به عنوان یک پشتیبان قوی، با کمک دانشگاه، بستری مناسب 
و استاندارد جهت مهارت آموزی و توان افزایی کارکنان شرکت های پیمانکاری 

خود ایجاد کند.
اسماعیل باقری، رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد مبارکه نیز ضمن تقدیر از 
نگاه و رویکرد آموزش فولاد مبارکه و تأکید بر گسترش همکاری های دانشگاه 
و فولاد، تصریح کرد: دانشــگاه و شــرکت فولاد مبارکه دو نهاد افتخارآفرین 
در منطقه محســوب می شــوند و هر دو از ظرفیت های خوبی برای توسعه و 

دانش افزایی برخوردارند.
وی در ادامــه افزود: یکی از سیاســت های آموزشــی دانشــگاه، پوشــش 

آموزش های موردنیاز صنایع منطقه به ویژه فولاد مبارکه است.
در همین زمینه، احســان لطفیانی، رئیس اجرای آموزش فــولاد مبارکه نیز 
با اشــاره به تجربه همکاری یک سال گذشــته در برگزاری دوره های آموزشی 
در دانشــگاه آزاد اســلامی واحد مبارکه و بازخوردهای دریافتی و بهبودهای 
انجام شده، محوریت این همکاری ها در ســال جاری را اجرای آموزش های 
ایمنی عمومی و تخصصی و ســایر دوره های موردنیاز برای پیمانکاران شرکت 

اعلام کرد.
محمد پارسائی، تکنســین اجرای آموزش فولاد مبارکه نیز به نیازهای واحد 
آموزش فولاد مبارکه جهت مکانیزه کردن فرایند برگزاری دوره های آموزشــی 
ویژه پیمانکاران اشــاره و تأکید کرد: هدف اصلی این قرارداد طراحی و اجرای 

پلتفرم مناسب جهت چابک سازی و تقویت فرایند آموزش پیمانکاران است.
امیر حیدری در بخش آموزش پیمانکاران، چالش های فعلی این فرایند با توجه 
به حجم و گستره کار را ناشی از نبود بســتر سیستمی مناسب دانست و اظهار 
امیدواری کرد با تکمیل و راه اندازی سامانه جدید توسط دانشگاه آزاد مبارکه، 

این فرایند با سرعت و دقت بیشتری انجام پذیرد.
در پایان این دیدار، رمضان پور معاون اداری مالی دانشگاه آزاد اسلامی واحد 
مبارکه به تشریح قابلیت های سامانه جامع طراحی شده برای برنامه ریزی و 

اجرای دوره های آموزشی پیمانکاران فولاد مبارکه پرداخت.

 توسعه همکاری واحد آموزش و توسعه سرمایه انسانی فولاد مبارکه 
و دانشگاه آزاد اسلامی شهرستان مبارکه

به منظور شرکت در راهپیمایی اربعین
۹۰ درصد زائران اصفهانی از مرز مهران تردد کردند

پروژه تامین آب از منابع جنوب استان اصفهان تا پایان سال به بهره برداری می رسد
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